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Castigo a los pescadores de Vinaròs

LA COLUMNA 

OPINIÓ 

http://psoevinaros.org/
FACEBOOK/Socialistes de Vinaròs

https://twitter.com/SVVinaros
C./ Sant Francesc, 18 - 1er  A

Tel. 964 452501

Que el sector pesquero sufre dificultades en los últimos 
años es un hecho más que constatable, no son una 
excepción de otros sectores productivos. Por ello todas 
las administraciones tienen el deber de estimular la 
producción del sector.
En el caso de la Generalitat Valenciana no puede ser 
una excepción, el mar no sólo es la Copa América , hay 
muchas familias que tradicionalmente viven de la pesca 
y necesitan de su atención.
No ha actuado en este sentido la Diputación de 
Castelló que con su política de convenios singulares 
ha “premiado “ a las cofradías de la provincia y no 
le ha tocado a la Vinaròs. Esto provocó una pregunta 
del diputado provincial por el Partido Socialista D. 
Juan Antonio Beltrán en el transcurso del Pleno de la 
Diputación del 28 de septiembre y que decía :
 
PREGUNTA: ¿Que tienen de singular las Cofradías de 
Pescadores de Burriana, Benicarló, Peñíscola y Castellón, 
que no tenga la Cofradía de Pescadores de Vinaròs, 
respecto a la partida de 90.000€ que había contempladas 
en el convenio provincial de Cofradías de Pescadores?
RESPUESTA : La Cofradía de Vinaròs tiene la misma 
singularidad que el resto de la Cofradías, solo que no 
ha mostrado el mismo interés que el resto . Para firmar 
un convenio singular ya sea con un ayuntamiento, 
una asociación, federación,  cofradía o cualquier otro 
organismo se necesita una solicitud dirigida a la Diputación 
de Castellón, a través de la cual se nos solicita formalmente 
una colaboración.
Dicho la cual, le informo que las Cofradías que usted 
menciona formularon las peticiones en el mes de junio y 
julio, mientras que la Cofradía de Pescadores de Vinaròs se 
acaba de dirigir a esta institución, recientemente a través 
de una carta que le adjuntamos en esta contestación.
 
Esperamos que en el próximo ejercicio económico, y 
siempre y cuando haya consignación económica suficiente 
para crear una partida similar a la que se creo este año, 
esta Cofradía pueda el próximo año beneficiarse de la 
misma, siempre y cuando muestre un interés y cumpla los 
requisitos exigibles.
                                                 Castellón a 26 de Octubre de 2010
                                                 Fdo. Carlos Fabra Carreras 
 
Son estos realmente los motivos, o sin ser muy 
malpensados es que el color político del Ayuntamiento 
no pasa la “prueba del algodón “ y por tanto castiga al 
sector . Sin duda el portavoz del PP, ahora tan implicado 
con la pesca , sin duda dará explicaciones convenientes 
de esta discriminación.
 
P.D. Próximamente daremos cuenta del convenio del 
“peixcológico” financiado con presupuesto municipal 

El martes pasado se puso en marcha un nuevo proyecto: El Centro de Día 
y Residencia ( segunda fase ) . Un proyecto que ya empieza a ser realidad gracias una 
vez más al Gobierno de España dentro del segundo Plan E y que se completa con el 
Centro Ocupacional (antiguo Pou de Mangrano ) en avanzado estado de construcción.
 
Un proyecto muy deseado por la sociedad vinarocense y que sin duda mejorará  
el estado de bienestar y que sin duda prestará  un gran servicio a la gente mayor.
Un proyecto costoso en su gestación, pero que ya se empieza a ser una realidad, 
con un plazo de construcción de 8 meses , y que ha contado desde el principio 
con la oposición del Partido Popular, y todo ello a pesar de que una de las empresas 
adjudicatarias es de Vinaròs, lo cual sin dudad generará puestos de trabajo.
Una vez más Vinaròs apuesta por el gasto social frente al “ninguneo” al que estamos 
sometidos los vinarocenses por parte de la Generalitat del Sr. Camps como lo están los 
centenares de familias a las que no les llega el reconocimiento de las dependencia . Y 
así aunque les pese al PP objetivo cumplido.
 
Un proyecto con 2 fases :
1.      Proyecto de Centro de Día para Mayores Dependientes y servicios complementarios 
para Servicios Sociales, desarrollando totalmente en planta baja , lo cual permite una 
utilización totalmente independiente y autónoma, incluso cuando se desarrolle la 2ª 
fase .
2.  Proyecto de Residencia desarrollada en plantas piso sobre el centro de dia, 
comunicada directamente con éste y con servicios compartidos.
 
Y con :
•        Soluciones Técnicas: rapidez y facilidad de construcción y de ejecución. Minimiza 
los consumos energéticos (calefacción y aire acondicionado) . Minimiza costes de 
explotación.
•        Soluciones estéticas: edificio singular y representativo de una generación, espacios 
interiores y exteriores, gran patio central.
•        Soluciones funcionales: el centro de Día se desarrolla sólo en planta baja, lo que 
permitirá funcionar independientemente durante la construcción de la residencia .
•        Soluciones medioambientales: en energía, agua y residuos.
Un gran proyecto, una realidad que empieza a consolidarse un motivo de alegría 
para casi todos, y como no ya estamos preparados para la acción destructiva del 
PP que se pondrá de los nervios 

Centre de dia per a 
majors depenents  i  ser veis 
complementaris per a ser veis 

socials ( residència)
 ( 2on Plan E – inici d’obres )

Treballem per Vinaròs 
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Las goteras siguen
La chapuza de la reforma del paseo marítimo 
sigue adelante y a medida que pasan los días los 
problemas siguen surgiendo como consecuencia 
de una obra empezada sin pensar y ejecutada sin 
tener en cuenta las advertencias de los ciudadanos. 
Todos los problemas siguen igual... o peor que 
antes, pero a pesar de que es algo visible para la 
inmensa mayoría de vinarocenses, el equipo de 
gobierno sigue empeñado en tirar hacia delante 
sin preveer las consecuencias de su obcecación en 
este monumental despilfarro.
El parking sigue con goteras a pesar de que ya han 
colocado el piso de piedra. ¿Qué pasará cuando 
se tengan que reparar? ¿O es que no piensan 
repararlas? ¿O es que prefieren terminar la obra 
como sea y el que el que venga detrás que arree 
con la solución?
PSOE y PVI están demostrando que saben 
sobradamente que a partir del mes de mayo será 
el Partido Popular quien gobierne nuestra ciudad 
y no les extrañe que en su primer pleno en la 
oposición exijan al Partido Popular que solucione 
las goteras del parking que ellos ahora son 
incapaces de solucionar.

Tendrá escalones 
El concejal de Urbanismo que cobra del 
Ayuntamiento 1.000 euros al mes, Javier Balada, ha 
manifestado recientemente que el paseo tendrá 
escalones a la altura de la calle San Pascual. Menuda 
sorpresa, coincide por una vez con las advertencias 
que realizamos desde el Partido Popular hace 
meses cuando ya anunciamos que la chapuza en 
esta última fase podía ser monumental.
Sus justificaciones de que “será pequeño” o 
“levantaremos la calle San Pascual para evitar 
algún escalón” no tienen desperdicio en el libro de 

despropósitos del actual desgobierno municipal.
La situación únicamente demuestra una vez 
más que este equipo de gobierno actúa a la 
desesperada, sin intención de corregir los errores 
que desde hace meses saben que contiene el 
proyecto y sobretodo demostrando una vez más 
que poco les importan los ciudadanos que verán a 
partir de ahora como sus comercios y sus viviendas 
están mucho más amenazadas de inundación.

¿Y el mobiliario?
Y mientras en esta última fase los despropósitos 
y chapuzas empiezan a ser visibles, las dos 
primeras fases, teóricamente ya finalizadas, 
siguen siendo un monumento al desgobierno. 
Nada sabemos de los bancos como “piedras” que 
prometieron, el diseño mostrado por el PSOE-
PVI en las páginas del diariet durante meses 
siguen sin aparecer y lo que es peor, el Alcalde 
sigue sin dar respuesta, ni oral ni por escrito, de 
porque no aparecen.
¿Dónde está el mobiliario prometido? A estas 
alturas ya dudamos hasta de que fueran realidad 
las fotografías que nos mostraron y es que tanto 
Romeu como Balada tienen una afición a la mentira 
sin darse cuenta que con el tiempo quedan al 
descubierto.
Los vinarocenses ya tienen claro a estas alturas 
que ni uno ni otro son merecedores del sillón de 
primera autoridad municipal y hasta ellos mismos 
lo saben. 

¿Y los restauradores?
Los toldos siguen amarrados a las palmeras 
ofreciendo a nuestros visitantes, y sobretodo a 
los vinarocenses, una imagen tercermundista, 
indigna para una obra que ha vaciado las arcas 
municipales.

La promesa realizada una y otra vez de buscar 
una solución sigue esperando en el cajón del 
olvido de un Alcalde que solamente piensa 
en salvarse de la hoguera que él mismo ha 
encendido de manera irresponsable.
Sorprende además que desde el equipo de 
gobierno se hable del turismo como una de sus 
prioridades cuando se abandona a su suerte a 
un sector clave como el de los restauradores. 
Se les ha perjudicado cortando el tráfico del 
paseo, se les ha perjudicado económicamente 
al obligarles a instalar unos toldos que no sirven 
para nada y hasta el último invento instalado en 
un nuevo local no soportó el paso del primer 
pequeño temporal del invierno.

¿Y el caos circulatorio?
Hoy por hoy los vinarocenses tienen a todos 
los problemas habituales uno más añadido, el 
caos circulatorio creado por las obras. Desde el 
primer momento el Partido Popular denunció 
que cortar el tráfico del paseo crearía problemas 
en el centro de la ciudad y de nuevo, para 
desgracia de los vinarocenses, hemos vuelto a 
acertar. Los atascos en el centro son continuos 
y eso provoca también pérdidas económicas a 
los comerciantes de Vinaròs. 
En la chapuza del paseo se unen todos los 
defectos de un equipo de gobierno que actúa 
a base de ocurrencias y sin ninguna previsión: 
despilfarro económico, creación de barreras 
arquitectónicas, perjudicando a diferentes 
sectores económicos y sin escuchar a los vecinos 
que ven como sus viviendas se devalúan por 
culpa de unas obras desproporcionadas fruto 
del capricho personal de dos personajes que 
nunca debieron de haber llegado a donde lo 
han hecho.

Juan Bautista Juan: 
“A partir de 2012 el Ayuntamiento de 
Vinaròs deberá de hacer frente a los 
préstamos con los que el PSOE-PVI 
han hipotecado el futuro de nuestra 
ciudad. Por eso es momento de que los 
vinarocenses sepan que el Partido Popular 
gobernará con austeridad, eficacia y 
eficiencia. Lo demostramos en el año 
1995 y conseguimos que el Ayuntamiento 
saneara sus cuentas y ahora volveremos 
a hacerlo sin olvidarnos de aquellos que 
más necesitan que se les ayude”

El paseo tiene 
goteras... 
y tendrá más 

escalones
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Des del Grup Municipal del BLOC s'ha advertit en diferents 
ocasions del mal estat que es troben diferents faroles del nostre 
poble a causa del deteriorament en les comissions d'Urbanisme, 
al S. Balada i Serveis Municipals, al Sr. Guimerà, i encara segueixen 
igual. Un exemple el tenim a l'Av. Leopoldo Querol, on les faroles 
estan a punt de caure al terra com ja ho va fer en mesos passats 
al principi de l'avinguda. El veïnat fa temps que s'està queixant 
i veu com un dia pot passar una desgràcia i aleshores tot seran 
lamentacions i problemes per a l'ajuntament. Des del Grup 
Municipal del BLOC seguirem denunciant aquestos desperfectes 
i a veure si aquestos dos senyors per vergonya al final fan la feina 
que s'ha de fer, que per natros no serà!

Moció per crear una partida pressupostària per 
arreglar camins rurals
Durant aquestos últims anys em vist com anat 
disminuint la inversió feta en els diferents pres-
supostos en l'apartat d'asfaltat de camins rurals. 
De la mateixa manera que hem rebut diverses 
queixes per part de llauradors, propietaris de fin-
ques, sindicats agraris i persones vinculades en el 
camp d'aquesta falta d'inversió. La conseqüència 
del mal estat del camins del nostre terme ve do-
nada també per les fortes pluges del temps, el 
transit de camions de gran tonatge i per la falta 
de manteniment dels camins.
Des del BLOC per al pressupost del 2009 i ara en 
el del 2010 vam proposa arreglar i asfaltar el Camí 
Mas d'En Brau, i la despreocupació i deixadesa de 
l'equip de govern fa que a hores d'ara no s'haja fet 
res, ni tant sols demanar pressupost del cost que 
pot tindre. 
Així mateix, es reclama per   tota aquella gent que 
s'apropa a l'ermita en cap de setmana, de la gent 
que viu en en la Closa i Ermita o els que van a fer 
esport al Club de Tennis, així com els llauradors que 
passen per anar a les seues finques, que s'asfalte el 
Camí de Palos en el tram que va des de la passera 
del riu Servol fins la gravera d'Aridos Garcia.
A causa de les obres dels desdoblament de la N340 
es va tallar la carretera que donava accés a l'ermita 
i es va donar com alternativa el passar pel Camí 
de Palos, on la gent a pogut comprovar i  patit 
lo malament que està aquest camí, ple de clots i 
l'asfalt en mal estat, donant moltes molèsties a 
la gent que circula amb els vehicles. No poden 
entendre com un camí tant transitat i en precàries 
condicions d'asfalt, no s'haja arreglat per part dels 
qui estan governant.
ACORDS
Primer.- Iniciar la tramitació per crear una partida 
pressupostària per “Arreglar camins rurals” amb 
una dotació de 160.000€.
Segon.- Iniciar l'expedient per asfaltar el Cami de 
Palos en el tram que està en males condicions 
d'asfaltat i el Camí Mas d'En Brau on els veïns 

fa anys que estan reclamant un camí en bones 
condicions.
Tercer.- Donar trasllat d'aquest acord als 
components del Consell Local Agrari en la pròxima 
convocatòria.
VOTACIÓ: 21 vots a favor (10 PP, 7 PSOE, 3 PVI, 1 
BLOC),  per unanimitat. 
Moció en defensa de la iniciativa legislativa 
popular: televisió sense fronteres
El Govern Espanyol recentment ha refusat la 
Iniciativa Legislativa Popular (ILP) Televisió Sense 
Fronteres que havia de garantir les emissions de 
TV3 al País Valencià. El govern espanyol al·lega que 
“no presta conformitat a la seva tramitació” perquè 
l'aprovació de la ILP “tindria com a conseqüència 
un augment dels crèdits pressupostaris”. Acció 
Cultural del País Valencià (ACPV) havia presentat al 
congrés espanyol 650.000 signatures favorables a 
la ILP, que necessitava un mínim de 500.000 firmes 
vàlides per tirar endavant. És la primera vegada a la 
història que el govern espanyol impedeix que una 
ILP amb les signatures requerides arribi al congrés.
Moltes d'aquestes signatures lliurades són de gent 
de les comarques de Castelló, atès que la campanya 
per recollir signatures va tenir molta repercussió 
a les nostres comarques, és a dir, vora 59000 
signatures van ser comptabilitzades. En Vinaròs 
juntament en Onda i Atzeneta han segut els pobles 
on proporcionalment en número d'habitants han 
recollit més signatures de tot Castelló, per tant, 
Vinaròs no pot quedar-se de braços creuats davant 
d'aquesta acció del govern central.
ACORDS
Primer.- Instar al govern espanyol a tramitar la 
Iniciativa Legislativa Popular que ha de garantir les 
emissions de TV3 al País Valencià.
Segon.- Instar a la Generalitat Valenciana arribar 
a un acord de reciprocitat amb la Generalitat de 
Catalunya en referència a les emissions de TV3 i la 
resta de canals públics catalans, i Canal 9 i la resta 
de canals públics valencians. I que tots els canals 
es puguen veure en el conjunt del territori valencià 
i català.

VOTACIÓ: 21 vots a favor (10 PP, 7 PSOE, 3 PVI, 1 
BLOC),  per unanimitat. 
Moció per netejar i tancar els solar abandonats
Des del Grup Municipal del BLOC ja adverdiem 
de l'augment de les queixes per part de diferents 
sectors de la població i de veïns de diferents 
zones de Vinaròs com són Ameradors, de Fora 
Forat, Camí Fondo, Leopoldo Querol, Av. Castelló, 
i més, per l'estat d'abandonament, acumulació 
de brutícia i la falta de tancament dels solars no 
edificats. Respecte a l'estat d'aquestos solars en 
aquestes zones s'observa brosses, escombraries, 
brutícia i enderrocs d'obres. La primera impressió 
es que estan abandonats, però no, tots ells 
tenen propietaris i per tant, segons la llei han de 
mantenir-los en optimes condicions de salubritat. 
Aquesta situació dóna una mala imatge del nostre 
poble però també té altres conseqüències que es 
veuen incrementades en l'estiu com són l'aparició 
d'insectes i animals que poden transmetre 
malalties –mosquits, rates, panderoles- o el risc 
d'incendis per les puntes de cigarret que puguen 
caure o pels enderrocs que allí es troben. I tot això 
ens ho transmeten els mateixos veïns i persones 
que viuen i passegen per les zones on hi han solars 
sense edificar.
ACORDS
Primer.- Iniciar la tramitació de l'expedient per 
ampliar la partida pressupostària 13 150 210.00 
“Mantenimiento viales” amb 30.000€ a càrrec de 
romanents de tresoreria per fer front a les despeses 
de neteja dels solars.
Segon.- Instar a l'Alcalde que acollint-se a l'art. 212 
de la LUV ordene als propietaris a procedir a la 
neteja i tancament dels terrenys de tots aquelles 
expedients que estiguen en l'última fase del 
procediment, deixant-los en perfectes condicions 
de seguretat i salubritat i en cas que no es faça que 
aplique les mesures que s'emparen en l'art. 212 de 
la LUV.
VOTACIÓ: 21 vots a favor (10 PP, 7 PSOE, 3 PVI, 1 
BLOC),  per unanimitat.

Mocions presentades 
pel grup minicipal del BLOC 
al plenari de novembre
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Presupuesto:  529.741,37 euros
Financiación:  Plan excelencia turística

Nova xarxa d’aigua potable -    2.268.319,00 €
Biblioteca -      1.465.329,83 €
Passeig Ribera Costa Sud -       529.741,37 €

PVI = Trabajo
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Somos una ciudad viva, modernizada, de progreso. 
Una ciudad llena de dinamismo y vitalidad. Tal vez 
seamos la población de la provincia de Castellón 
donde se han llevado a cabo más proyectos en 
estos últimos años y todo ello gracias a personas 
como las que conforman nuestro partido, 
integrantes del equipo de gobierno de nuestro 
consistorio. Sus inquietudes, sus ganas de 
trabajar, su visión de futuro y su compromiso les 
llevan a emprender continuas acciones que hacen 
de Vinaròs una ciudad en constante evolución. 
Todo ello, a algunos partidos que anhelan el 
poder, no les gusta en absoluto, por eso a lo largo 
de esta y de la anterior legislatura muchas han 
sido las acusaciones, manipulaciones y maldades 
que se han vertido y se verterán, seguramente, 
sobre nuestros concejales, para desprestigiarles 
política y socialmente. Este es el calibre de 
algunos políticos de nuestra población que ven 
en nosotros una amenaza para su futuro. ¿Acaso 
será que nos temen políticamente y que lo que 
más desean son nuestros votos? No se detendrán 
ante nada y no nos cansaremos de decir que con 
nosotros no van a poder. Todavía más y mejor, 
sus ataques, sus injurias y sus despropósitos  nos 
motivan, nos hacen fuertes para seguir adelante.

La demolición de la valla…
…del antiguo campo de fútbol del Servol ha permitido que 
ensanchemos el vial junto al río para eliminar el peligroso cruce 
que allí coincidía con el estrechamiento de la calzada mediante otra 
rotonda más que hará que los conductores tengan que moderar su 
velocidad sin necesidad de bandas reductoras sobre la calzada. Esta 
es una zona en la que nunca hemos parado de actuar quitando 
torres eléctricas, construyendo un vial peatonal que pasa bajo uno 
de los arcos del puente de la general, un área de descanso y una 
zona recreativa.

 Los urbanizadores de…
…las naves industriales del Camí Vell de Rossell tienen intención 
de continuar y terminar pronto las obras puesto que ya tienen 
muchas de ellas vendidas y en un estado muy próximo a finalizar. 
Ello conllevará la reactivación de nuestro anhelado proyecto de la 
Ciudad del Transporte que hemos venido persiguiendo desde los 
comienzos de nuestra gestión de gobierno y que pronto será una 
realidad. Una gran zona vallada y vigilada en donde aparcarán los 
camiones que ahora lo hacen en las calles del casco urbano. 

 Los 1400 M€ de inversión…
…en las instalaciones del proyecto Castor en Vinaròs quizás sea 
la mayor inversión realizada por una empresa privada en la 
provincia, desde luego muy superior a otras como el proyectado 
AVE a Castellón. Hace tres semanas tuvimos ocasión de refrendarlo 
en la visita a las obras de la planta en tierra que llevan un ritmo 
frenético. Sólo falta comenzar las de la canalización terrestre y 
marítima para enlazar la plataforma a la planta que, por la rueda 
de prensa de los responsables de la empresa, parece que van a 
comenzar a partir del próximo mes.

 = 4.263.390,20 €

Ayuntamiento, Agencia Valenciana de Turismo 
y Ministerio de Indústria y Turismo

Una de las obras que más aceptación ha tenido ha sido la del Paseo de 
Ribera de la Costa Sur, que se realizó dentro del Plan de Excelencia Turística.
El proyecto ganador fue realizado por el prestigioso arquitecto Vicente 
Guallart y enseguida se convirtió en una de las obras estrella, por su 
practicidad y armonía.
Este paseo combina magistralmente las plataformas de madera con el 
entorno marino, además crea un carril de hormigón para la circulación 
peatonal que facilita el paseo junto a las calas de la Costa Sur. También se 
realizaron tareas de jardinería.
Hasta el momento se ha ejecutado la primera fase  con una longitud de 
unos 1.200 metros. La segunda fase esta pendiente de adjudicarse y estará 
financiada por la Dirección General de Costas. 
Esta obra se comenzó en abril de 2.006 y se terminó el verano del mismo 
año..
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OPINIÓ 

Al voltant de la Casa Ayguals Cal estar per unes i per altres Com estan els gossets? ...  Beeeeee..

Esquerra Unida 

Tocar poder fàctics és tot un problema, 
tocar una Institució és un problema afegit. 
Però encara que sigue un problema ,no 

hi ha que deixar-los de tocar. Tocar l’Esglèsia no és 
criticar directament als seus treballadors,o sí; tocar 
la Banca no és tocar als seus treballadors. Una cosa 
són les jerarquies i d’altra banda estan els que 
sobreviuen arran de carrer.El mant de silenci, al final, 
és el mateix.
Es vol salvar la Casa Ayguals, al carrer l’Àngel, en 
una iniciativa que honora a l’Associació Amics de 
Vinaròs, i que al mateix temps ens recorda el nostre 
més negre passat en fer desaparèixer patrimoni. I 
entenem també la seva preocupació que és la de 
tots i totes aquells que podem estar sensibilitzats.
Hi ha,però, unes qüestions que cal clarificar si es 
vol una resposta política i uns dubtes(metòdics) 
damunt la taula. En primer lloc, el seu propietari, 
té una costum ,que es perd en la nit dels temps, de 
rentar-se les mans(és com si tinguessin un llibre de 
tauleta de nit que parles de sacrificis i rentar-se les 
mans,etc.), i mirar cap a un altre costat; en segon 
lloc,el seu propietari té una solvència econòmica 
contrastada,a més d’un cinisme terrenal:No pot 
al.ludir a la manca de recursos de la diòcesi de 
Tortosa,per tal d’eludir responsabilitat de preservar 
el seu patrimoni, ja que per damunt de Tortosa hi 
ha altres instàncies. La qüestió és fins quin punt 
l’Administració Local ha de fer un esforç directe 
en salvar un edifici privat veient l’esforç que fa el 
seu propietari en salvaguardar-lo, dit d’una altra 
manera, ha de ser les runes de la Casa Ayguals una 
font d’ingressos per al seu irresponsable propietari?
Ara, per obra i Gràcia de l’Alcalde amb el qual es va 
declarar Be d’Interes Cultural dita casa, l’Ajuntament 
no pot afrontar aquesta despesa de cap manera. 
Quines serien les posibilitats per solventar el 
problema? Opció 1.- Nomenar a Jacinto Moliner 
alcalde durant 6 hores, per fer desaparèixer l’edifici 
seria una opció, i Jacinto atresora experiència en el 
tema. Descartat. Opció 2: Començar una campanya 
de promoció i sensibilització cap a  l’edifici, en forma 
,per exemple, d’exposicions de material fotografic 
on es pugue apreciar la valúa i possibilitats de 
l’edifici. Que el producte puga ser ofert a entitats/
institucions privades/Fundacions que puguen 
invertir en la recuperació de l’edifici.Determinar en 
quin punt l’Ajuntament pot entrar com a beneficiari 
vista la solvència econòmica post-Jacintera,etc. 
Opció C: Esperar per part del propietari alguna acció 
preventiva, es a dir, perquè han de pensar tots per 
ell? No és ell el responsable? Si finalment l’edifici es 
perd, ell ha d’assumir les conseqüències i danys. Així 
de complicat està el tema Casa Ayguals. Acceptem 
més alternatives...

La ciutadania de Vinaros au-ra comprovat per mitja 
dels informatius i premsa locals que s´ha instal-lat 
un nou lavabo en el parc de les Catalinetes.
A Esquerra Unida ens sembla be que s´instal-le,es 
projecte i es realitze tot allo que siga per al benestar 
de la ciutadania i la millora del poble de Vinaros.
A part d´assabentar-nos d´aquesta noticia pels mi-
jans informatius locals tambe ens hem assabentat 
que en l´Ajuntament encara exsisteix el regidor de 
seveis Sr. Agusti Guimera. Ja que esta un temps 
sense donar señals de vida am la seua tasca com a 
regidor de serveis en l´Ajuntament.
Pero,clar ara no podia deixar passar l´oportunitat 
de ferse la foto, i habia que aprofitar la ocassio.
Desde Esquerra Unida preguntem,en el que queda 
de legislatura veurem al Sr. Guimera fer-se la foto 
per la neteja del poble,les caques del gossos en les 
voreres les escombreries les andromines i tantes 
mes que son de la seua competencia i son el viu 
exemple d´abando i mal funcionament.
I  aixi ho ha demostrat durant tot el temps que ha 
estat com a responsable de la consejalia de serveis.
Tambe i per els mateixos mitjans informatius locals 
hem pogut saber que Vinaros contara am un nou 
parc senior. Tema que Esquerra Unida es felicita 
per aixo, ja que entenemque es un be per a la 
ciutadania i aixi ha quedat demostrat pel seu us de 
persones majors com els jovens en els ja construits.
Tambe ens felicitem per la informacio que es preveu 
la construccio d´un nou parc per a gossos. Esperem 
que am la construccio d´aquest nou parc es puga 
millorar la netega de les caques en les voreres i 
parcs. Ja que a quedat demostrat que am els dos 
parcs construits no s´ha notat per a res, quedant 
clar que ames dels parcs tambe cal pendre altres 
mesures per a soluccionar aquest problema.
  Pero, be si no s´aconseguix la netega, el que si es 
segur que es conseguira es que el Sr. Guimera es 
faça la foto el dia de la seua inaguracio, si es que 
encara esta de regidor en el Ajuntament.
  Encara que el que ens ocupa no es la incompetencia 
del regidor de seveis am la seua responsabilitat, ja 
que es tema sabut per tota la ciutadania de Vinaros.
El tema es que encara que siga per temes com 
els esmentats puguem dir que en Vinaros s´ha fet 
alguna cosa pensant en el benestar de la ciutadania 
i en la millora del poble
Altra cosa seria de Vinaros si tots els nostres 
representants municipals hagesen fet i feren els 
seus deures en altres temes de interes per al poble.      

Vinaròs te molts problemes i un d’ells és la neteja 
de carrers i més concretament les voreres. De les 
diferents troballes que és poden fer per aquestes 
zones de pas continu de vianants, i de les més 
molestes, són les caques de gos. Molesten perquè 
tens que evitar de xafar-les i tens que anar fent 
saltets per no endur-te-les enganxades a les 
sabates. El dia passat dia 9 varem observar com 
personal de la brigada de l’Ajuntament estava 
netejant  en els jardins del carrer de les Camaraes 
recollint aquetes deixalles pestilents, després 
van posar 2 o 3 discs prohibint deixar que els 
animalets facen les seues necessitats en aquella 
zona. La feina la feren tres o quatre persones, 
aquestes persones les paguem nosaltres, sous, 
materials, vehicles, i tot el que permet que 
puguen realitzar la seua tasca. Quant costa 
cada caca de gos que els seus propietaris no 
recullen?. Algun dia, gent que en sàpiga ho 
tindria que fer, a nosaltres la calculadora se’ns 
va cremar. A més cal sumar la part proporcional 
de la seguretat social, de les vacances, i un munt 
de coses més. Que senzill seria que cada amo de 
gos, amb una bolseta, que siga dit de passada les 
donen de forma gratuïta en l’oficina d’informació 
i turisme,  recollira els rastres de la seua mascota 
i les llances a la paperera corresponent. ELS 
DINERS QUE ENS ESTALVIARÍEM!!!, i podríem anar 
més tranquil·lament pels carrers.  Volem aprofitar 
aquest escrit per “suggerir” al cap de la policia 
local que de 8 a 10 del matí, de tan en tan, s’acosti-
se’n pels jardins en qüestió, sembla increïble la 
quantitat de gossos que   pasturen per allí sense 
que ningú els diga res.  El mateix dia per la tarde 
la feina dels operaris municipals semblava inútil, 
el mateix lloc tornava a ser ple d’excrements 
canins. Cert que els gossos no saben llegir però 
SÍ els seus propietaris. De que serveix els diners 
que ens gastem tots si nosaltres mateixos no 
sabem conservar-ho net.  De la mateixa manera 
que critiquem i ens queixem de les deixalles de 
gossos, també podríem aplicar el conte a tota la 
resta de porqueria que trobem damunt de les 
voreres, que si no són tan molestos, són una marca 
inequívoca de la classe de gent que viu en aquest 
poble. Critiquem als amos de gossos i després 
tirarem un paper a terra, bosses de plàstic, burilles 
de cigarret o crostes de pipes, ...    però com no 
s’enganxen a les sabates...  Com deia una cançó, 
“tot comença en un mateix”.

¡Atención!
Primera edición: 

Las existencias de la primera edición 
del libro están prácticamente 

agotadas.
Segunda edición: 

El día 24 de novembre finalizan 
las reservas para que tu nombre 

aparezca publicado en la segunda 
edición, que será limitada. 
¡No esperes a última hora! 
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 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

La colaboración entre el ayuntamiento, un centro 
educativo y la empresa privada acaba de dar una 
nueva satisfacción a la ciudad de Vinaròs. Fruto 
de este esfuerzo a tres bandas –lo que podría 
ser un ejemplo claro de funcionamiento de un 
centro del conocimiento- el ayuntamiento ya 
dispone de su propia estación meteorológica, 
que conexionada con la web municipal ya 
ofrece a toda la ciudadanía sus datos en tiempo 
real. Desarrollada por alumnos de segundo 
grado superior del IES Leopoldo Querol, en los 
laboratorios del centro y en los talleres de dos 
empresas colaboradoras, la nueva estación 
meteorológica, que fue presentada ayer por 
el alcalde, Jordi Romeu, el edil de Agricultura, 
Javier Balada, y el profesor del instituto, Andreu 
Branchat, ofrece grandes posibilidades de 
ampliación de los datos que puede ofrecer en 
un futuro, una tarea para la que los alumnos ya 
se han puesto manos a la obra. 
Esta es la primera de las cuatro estaciones  me-
terológicas que gracias a este convenio entre la 
concejalía de Agricultura del ayuntamiento de 
Vinaròs, el instituto Leopoldo Querol y las em-
presas Talleres Blanchadell y Seinbe S.L, se desa-
rrollarán para ser instaladas en diversos puntos 
del término municipal, como Sol de Riu, el paraje 

de la ermita o Aiguaoliva.
El alcalde, Jordi Romeu, mostró ayer su 
satisfacción por haberse hecho realidad este 
proyecto, alabando el trabajo realizado por los 
alumnos y las empresas que han participado. 
“No se trataba de comprar una estación 
meteorológica, sino de desarrollar una realizada 
por alumnos de un instituto local, y finalmente 
se ha conseguido”, dijo el primer edil. De 
hecho, desarrollar esta estación ha significado 
una inversión de alrededor de 1.000 euros en 
materiales, mientras que, de haberse comprado 
una estación meteorológica nueva, de similares 
características pero de inferiores prestaciones, el 
gasto hubiera sido de alrededor de 3.000 euros.  
Romeu también recordó que el convenio de 
colaboración del ayuntamiento con los institutos 
de la localidad “continúa con la realización de 
nuevas estaciones en otros puntos del término 
municipal”.
Por su parte, el edil de Agricultura, Javier 
Balada, se remontó a cuando por su parte 
contactó con el profesor Andreu Branchat para 
comunicarle la idea de realizar una estación 
“que ya es una realidad y que por su potencial 
será una de las más importantes de toda 
España, puesto que es de las pocas que ofrecen 

sus datos en tiempo real y cualquier persona 
puede acceder desde su ordenador ”. Balada 
explicó que este es tan solo el primer paso 
de un convenio por el cual deben realizarse 
hasta cuatro estaciones meteorológicas que 
se instalarán en otras zonas de la ciudad, y 
concluyó apuntando que “seria extraordinario 
que otros ayuntamientos copiaran nuestra 
idea para poder disfrutar también de sus datos 
meteorológicos en tiempo real”. 
Finalmente, el profesor Andreu Branchat indicó 
que el ofrecimiento del ayuntamiento significó 
un desafío a la vez que un gran orgullo y 
una motivación extra para los alumnos. “Los 
estudiantes se lo han tomado con un interés 
especial porque ven que su trabajo funciona y 
tiene excelentes posibilidades de ampliación”, al 
tiempo que valoró las cualidades de la estación, 
que calificó como “casi única, al ofrecer una 
actualización de los datos cada cinco segundos”. 
La nueva estación meteorológica ofrece inicial-
mente parámetros habituales como la tempera-
tura, la presión atmosférica o la humedad relati-
va, aunque ahora los alumnos ya han empezado 
a trabajar en la mejora en la presentación y am-
pliación de estos datos inspirándose en los que 
ofrecen los institutos meteorológicos.

El ayuntamiento estrena una estación meteorológica cien por cien vinarocense 
Fruto del esfuerzo entre la administración local, un instituto y la empresa privada 

L’estació, situada dalt l’edifici del consistori, és fruit d’un esforç a tres bandes: ajuntament, institut i empresa. Les dades s’ofereixen a la pàgina web de l’ajuntament en temps real

I N F O R M AC I Ó  M E T E O R O LÒ G I C A

Subscriviu-vos a 
El Diariet

964 450 085
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La empresa Escal UGS  iniciará el 
próximo mes de enero los trabajos 
de construcción del gasoducto 
terrestre, que tiene una extensión 
de 8 quilómetros desde la costa 
hasta la planta de operaciones y 
un periodo de ejecución previsto 
de seis meses, mientras que en 
septiembre del próximo año está 
previsto que se inicien las obras del 
gasoducto marino, de una extensión 
de 22 quilómetros y un período de 
ejecución de dos meses.  La inversión 
para la realización de ambos será 
de 117 millones de euros, de los 
que 11,7 corresponden al coste de 
construcción del tramo terrestre. 
La unión de ambos gasoductos se 
realizará mediante un microtúnel en 
el paso de la costa, una obra impuesta 
por el Ministerio de Medio Ambiente.
Estas son las próximas fases que se 
realizarán este proyecto gasista, que 
se encuentra actualmente al 50 por 
cien del total de su ejecución, y de las 
que informaron ayer en la sede de la 
empresa en Vinaròs el presidente de 
Escal UGS, Recaredo del Potro y los 
ingenieros responsables del proyecto, 
Javier Cueto y Carlos Barat.
La próxima semana se dará otro 
paso importante, pues se procederá, 
en el ayuntamiento de Vinaròs, al 
levantamiento de las actas previas 
de ocupación de las fincas afectadas 
por el paso del gasoducto terrestre. 
Los terrenos afectados son en un 60% 
cítricos, y, en menor medida, olivos, 
terrenos de secano sin cultivar, y una 
finca de almendros. En total hay 81 
fincas de particulares afectadas por 
el gasoducto terrestre y 21 caminos 
municipales. 
Una vez construido el gasoducto se 
dispondrá la señalización adecuada 

para marcar el paso de la tubería. La 
afección durante la obra en el paso 
del gasoducto tendrá una anchura de 
18 metros de superficie afectada, “seis 
menos que en el resto los gasoductos 
de España”, según destacó Recaredo 
del Potro, “ya que se nos pidió que 
redujéramos  en lo posible la zona 
de trabajo”. En estos 18 metros 
deberá procederse al arrancado de 
árboles, aunque  los agricultores 
serán compensados por ello, como 
destacaron los responsables del 
proyecto. Escal UGS ha garantizado 
que una vez construido “se tendrá  la 
precaución de que todos los servicios, 
como por ejemplo el sistema de 
riego de las fincas, se restituyan en 
el acto”. Después, una vez terminada 
la obra, la servidumbre que deberá 
respetarse será de 4 metros de 
anchura, dos metros por lado del 
paso de la tubería. En este área no 
se podrá plantar arbolado de raíces 
profundas y tampoco se podrán 
construir edificaciones en una franja 
de 8 metros al paso de la tubería. 
Del Potro insistió en que Escal UGS ha 
tenido especial respeto a las fincas, 
modificando el trazado, “haciendo 
todas las curvas necesarias en el 
gasoducto terrestre para minimizar las 
afecciones en las tierras”. También se 
ha asegurado que se compensará por 
la cosecha de cítricos que no se pueda 
recoger durante la construcción del 
gasoducto terrestre.
El Proyecto Castor se encuentra 
actualmente al 50 por ciento de 
su ejecución, y avanza según los 
responsables de Escal UGS “sobre los 
plazos previstos” con el objetivo de 
que su entrada en funcionamiento 
sea una realidad en el mes de mayo 
de 2012.

El gasoducto marino comenzará su construcción en septiembre de 2011

El ayuntamiento de Vinaròs acogió el miércoles por la mañana con 
normalidad el acto de levantamiento de las actas previas de ocupación 
de las fincas afectadas por el paso del gasoducto terrestre del proyecto 
Castor, cuyas obras se iniciarán en enero del próximo año y tendrán un 
periodo de ejecución de seis meses.

Los trabajos del gasoducto 
terrestre del Proyecto Castor se 
iniciarán en enero

Levantamiento de actas de ocupación 
por el paso del gasoducto 

La concejalía de Bienestar Social del ayuntamiento de 
Vinaròs ha adjudicado por un importe de 45.000 euros 
las subvenciones a las entidades de acción social de la 
localidad.
Cáritas Vinaròs ha sido la entidad que más cantidad ha 
recibido con 18.555 euros. El resto del presupuesto ha 
sido repartido entre Smara, 5.600 euros, Frater 5.645, 
Cocemfe, 3.000 euros, Asociación contra el Cáncer 2.500, 
Aspas, 2.000, Asociación Dahia (déficit de atención e 
hiperactividad), 2000 euros, Asociación por Más Vida 
1.600, Asociación contra el Alzheimer 1.600, Cruz Roja 
1600 y Afivina 1.000 euros.
“Esto demuestra la actitud de este equipo de gobierno 
de mantener las subvenciones a todo tipo de entidad a 
diferencia de la Generalitat, que las disminuye”, señaló 
Romeu.

Convenios con entidades deportivas
Por otro lado, el ayuntamiento también ha firmado los 
convenios con entidades deportivas de la localidad, 
Así, esta semana se han rubricado los convenios de 
colaboración con Bamesad por 3500 euros, la Unión 
Ciclista Vinaròs por 6.000 euros y con el  Club Llagostí de 
Vinaròs de fútbol sala con 3.000 euros. “Se va a continuar 
firmando convenios con todo el tejido social”, aseguró 
Romeu, que también informó que entro por urgencia en 
último lugar el convenio con la asociación de protección 
de animales Proda por 2.400 euros.

El Ayuntamiento otorga 
45.000 euros en 
subvenciones a las 
entidades de acción social 

Escal UGS va informar a la seu de Vinaròs dels pròxims passos del projecte
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Las obras del centro de día, 
financiado mediante el segundo 
Plan Zapatero, se han iniciado con 
la limpieza de los terrenos en la 
avenida Gil de Atrocillo, frente al 
instituto Leopoldo Querol. La obra 
tiene un presupuesto de 2,5 millones 
de euros y el objetivo de la empresa 
adjudicataria, la UTE Ombra y GyC, 
es que el próximo mes de junio se 
inaugure la nueva infraestructura –el 
periodo de ejecución es de 8 meses- 
que se ubicará en la planta baja de 
lo que será la futura residencia de 
la tercera edad, que se construirá en 
una segunda fase. 
Asi, ambos edificios pueden funcio-
nar como dos elementos totalmente 
autónomos, aunque una vez estén 
las dos obras acabadas serán dos edi-
ficios totalmente unidos. 
El centro de día tendrá una capacidad 
para 30 plazas y la titularidad será 
municipal, aunque el ayuntamiento 
espera acogerse a las diferentes 
subvenciones que podrían darse 
desde consellería, como destacó 
el primer edil, Jordi Romeu. El 
alcalde apuntó que el hecho de 
que después del centro de día deba 
realizarse la residencia de la tercera 
edad ha comportado consultas con 
la conselleria para que el proyecto 
de ejecución final cumpliera toda 
la normativa con la finalidad de 

ser después un centro totalmente 
homologado por la administración 
autonómica.  
Romeu consideró que la ubicación 
de la futura residencia y centro de día 
en la zona de servicios de la avenida 
Gil de Atorcillo “es una combinación 
perfecta, ya que en la zona está  el 
instituto, el futuro de Vinaròs, y 
enfrente estará la esencia de Vinaròs, 
la gente mayor”. 
Además, destacó que esta avenida 
“se convertirá en una via de servicios 
de una ciudad moderna como es 
Vinaròs, con el hospital, dos institutos 
y el centro de dia y la residencia de 
la tercera edad, mientras que en 
un futuro se complementará en el 
ámbito residencial y deportivo”. 

Características del edificio
El arquitecto de la obra, Pep Selgar, 
explicó que el material empleado 
en la construcción del nuevo 
centro es hormigón prefabricado 
modular, una obra respetuosa 
con el medioambiente y con un 
control estricto de los residuos, 
con acondicionamientos a base de 
sistemas de geotermia. “La idea es 
hacer un edificio muy sostenible y 
que una vez finalizado el coste de su 
mantenimiento sea mínimo”, indicó 
Selgar, que explicó que, desde el 
principio, junto a la adjudicataria, la 

UTE Ombra y GyC “teníamos claro 
que queríamos construir un edificio 
emblemático simbólico e importante 
para la ciudad”. 
Para ello, el arquitecto y responsables 
de la empresa adjudicataria visitaron 
un monasterio, en cuyo claustro se 
inspiraron para evitar la imagen de 
tristeza que transmiten los centros 
de dia y residencias de la tercera edad 
clásicos. “Nos planteamos que esto 
no tenía que pasar en este edificio, 
queríamos transmitir vitalidad, e 

hicimos un proyecto que se vertebra 
todo a través de un gran patio 
central, de grandes dimensiones 
y totalmente acristalado para dar 
luz y vitalidad a todo el centro y sus 
dependencias”, dijo Selgar. 
Los materiales de la fachada también 
han sido especialmente elegidos, 
según el arquitecto del proyecto, 
“con la finalidad de transmitir la 
imagen más de un hotel de cinco 
estrellas que no de una residencia 
clásica de las que existen en la zona”. 

Vinaròs inicia las obras del centro de día
El objetivo es inaugurarlo en junio

Moment de la firma 
del conveni entre el 
Llangosti Futbol Sala 
i l’ajuntament i de la 
Unió Ciclista Vinaròs 
amb el consistori. A 
la foto, els presidents 
d’ambdós clubs amb 
l’alcalde, Jordi Romeu, 
al consistori

Convenis

El claustro de un monasterio inspiró al arquitecto para evitar la imagen de tristeza que transmiten los centros de dia y residencias de la tercera edad clásicos
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Des dels Plans Integrals d’Ocupació 
per a desocupats de difícil inserció 
laboral que realitza l’Ajuntament 
de Vinaròs en col·laboració amb el 
Servef, s’han començat a impartir els 
tallers de competències bàsiques per 
a la recerca d’ocupació. 
En este àmbit, els participants reben 
formació relacionada amb tècni-
ques per a la correcta redacció del 
curriculum vitae i la carta de presen-
tació, així com orientació per a en-
frontar-se a una entrevista de treball 
i la utilització de diversos recursos 
per a la recerca d’ocupació com les 
noves tecnologies de la informació i 
la comunicació.
Els Plans Integrals d’ocupació que 

realitza l’Ajuntament de Vinaròs es-
tan adreçats al col·lectiu de joves 
menors de 30 anys i a persones en 
situació o risc d’exclusió social. Les 
accions que es realitzen amb les 
persones beneficiàries consistixen 
en el disseny d’un itinerari indivi-
dualitzat d’inserció laboral, sessions 
d’orientació ocupacional, accions 
formatives que milloren la seua qua-
lificació professional, tècniques de 
motivació, comunicació i habilitats 
socials i laborals, així com informació 
i seguiment de les ofertes de treball.
Aquelles empreses que contracten 
participants en els Plans Integrals 
d’Ocupació podran beneficiar-se de 
diverses ajudes que poden arribar 

fins als 8.000 €  depenent del tipus 
de contracte, de la jornada i del 
col·lectiu al que pertanya la persona 
contractada. Aquestes ajudes són 
compatibles amb les bonificacions 
de la quota empresarial a la Seguretat 
Social.

Les empreses interessades poden 
adreçar-se a la seu dels Plans 
Integrals d’Ocupació:
Pl. de Sant Telm, 5 (Edifici Pirulí)
Tel. 964 825 100
Fax: 964 407 701
A/e: pio@vinaros.org

El edil de Urbanismo, Javier Balada, ha acusado al 
PP de “manipular la información” en su denuncia 
por  la adjudicación del mantenimiento de las 
farolas del municipio por un importe de 60.000 
euros a la empresa local Fontanet Electricidad, 
que los populares calificaron de “oscura” y 
pidieron explicaciones al respecto. 
Según Balada, los importes facilitados por el 
edil Luis Gandia, no eran solo de mantenimiento 
del alumbrado público, sino también de otros 
trabajos que el consistorio ha adjudicado a esta 
empresa, que también se dedica a la fontanería. 
“Las cantidades totales que dio Gandia –de 
147.000 euros de facturación en menos de dos 
años- son de esta empresa, pero no solo por 

mantenimiento de alumbrado”, quiso aclarar 
Balada, que informó que la cantidad cobrada por 
esta empresa por reparaciones de alumbrado 
público “fue de 31.000 euros en 2009 y 27.000 
euros en 2010”. 
El edil de Urbanismo descartó el hecho de que los 
populares quisieran dar la imagen de que desde 
el consistorio solo se contrata esta empresa, y 
mostró para ello los trabajos realizados para el 
ayuntamiento por parte de otras empresas de 
electricidad y fontanería. 
Balada también dijo que “ni yo ni este equipo de 
gobierno se ha distinguido por dar obras a gente 
de nuestros partidos”, añadiendo que “se han 
concedido muchos proyectos y obras a empresas 

de familiares del PP de Vinaròs, lo que demuestra 
transparencia y que no nos importa el signo 
político, sino las propuestas que se presentan”.
El edil independiente también apuntó que el PP 
no puede responsabilizar al ayuntamiento  de 
que las empresas no se presenten a un concurso. 
“En este concurso invitamos a 8 empresas de 
electricidad y siete no se presentaron, supongo 
que porque no les resulto interesante, pero no 
pueden acusarme a mí de que las mercantiles no 
se presenten a un concurso”, apuntó. 
Por otro lado, el primer edil, Jordi Romeu, 
recordó que los populares están en la mesa de 
contratación y los técnicos realizan los pliegos de 
condiciones. 

Balada acusa al PP de manipular la información en su denuncia 
por la adjudicación del mantenimiento del alumbrado público

A raíz de las manifestaciones vertidas en rueda de 
prensa, la semana pasada por el concejal del Partido 
Popular del Ayuntamiento de Vinaròs D. Lluis Gandía, 
reproducida en varios medios de comunicación, 
referentes a la adjudicación del concurso de 
mantenimiento del alumbrado público de Vinaròs; 
sirva el presente comunicado para manifestar lo 
siguiente:
1.- Nuestra empresa, junto a otras seis, fue 
invitada el pasado 21 de octubre , vía email, por 
el Ayuntamiento de Vinaròs, a presentar oferta  
mediante procedimiento negociado sin publicidad, 
para “ un equipo de apoyo para el mantenimiento del 
alumbrado público de esta ciudad”, tal y como reza el 
pliego de condiciones técnicas de dicha contratación.
En este caso, creemos que es motivo de halago 
por parte de todas las empresas de la ciudad, 
que el propio Ayuntamiento haya optado por el 
procedimiento negociado para que dicho servicio lo 
realice una empresa vinarocense. 
2.- Que nuestra empresa ha participado en otras 

muchos procedimientos de contratación, con o sin 
publicidad, ya que ello lo marca la propia legislación 
para cada caso e importe de la contrata, y ha sido 
adjudicataria en algunos casos y en otros no; como 
cualquier otra empresa . Cabe recordar en este 
sentido que nuestra empresa fue adjudicataria en 
obras de alumbrado público en esta ciudad de la 
Crta. Costa Norte, Avda. Pio XII, Avda. Barcelona, etc... 
con el alcalde Bofill (PSOE) , y varias calles de la ciudad 
(Santa Rita, Almas, Remedios, etc...) con el alcalde 
Moliner (PP).
3.- Que nuestra empresa en los últimos dos años 
ha realizado trabajos de apoyo al mantenimiento 
de alumbrado público al Ayuntamiento de 
Vinaròs, pero que en ningún caso , y por tanto es 
totalmente falso que los mismos hayan subido 
más de 147.000,- euros; concretamente dichos 
trabajos de mantenimiento de estos casi dos años 
han subido algo más de 59.000 euros.  Las demás 
facturas se ha  producido por otros trabajos y/o de 
otras adjudicaciones, al igual que se hace con otras 

muchas empresas de la ciudad.  Mencionar en este 
sentido, que en algunos de los procedimientos de 
adjudicación en los que hemos presentado plica en 
el Ayuntamiento de Vinaròs en éstos últimos años 
no se nos ha adjudicado.
4.- Nuestra empresa, como suponemos otras muchas 
de este pais, y mas con los tiempos crisis actuales, 
lo que intentan es trabajar lo máximo que puedan, 
y por tanto acudir a todas aquellas obras sobre las 
cuales pueda tener alguna posibilidad de realizar.
Por último que nuestra empresa es totalmente apo-
lítica, hemos trabajo en este y varios Ayuntamientos 
de distintos signos políticos , y en todos hemos inten-
tado prestar nuestro mejor servicio y responsabilidad 
Por tanto no entendemos y estamos en total des-
acuerdo de la manipulación política que se ha inten-
tado dar a dicha contratación, nos sabe muy mal que 
por parte del Sr. Gandia se haya atacado directamen-
te a nuestra empresa y pedimos respeto.

 La dirección de Instalaciones Fontanet, S.L.

Comunicado de Instalaciones Fontanet, S.L.

Els plans integrals d’ocupació de l’ajuntament de Vinaròs comencen els tallers 
per a la recerca d’ocupació
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Instalan una pantalla 
táctil informativa en 
la oficina de turismo El presidente del PP deVinaròs, José Ramon Tárrega, 

anunció el pasado miércoles  que los populares 
auditarán la obra del paseo marítimo y exigirán 
responsabilidades políticas en caso de que las haya 
si gobiernan después de las elecciones del mes de 
mayo. “Cuando el PP tenga responsabilidades de 
gobierno se auditará la obra del paseo para dar 
respuesta a sus incongruencias y los responsables 
lo serán de forma personal de todo lo que se ha 
hecho, pero principalmente de todo lo que se ha 
encubierto, y me estoy refiriendo a los políticos”, 
indicó Tárrega. 
El presidente del partido opositor consideró que 
este proyecto ”ha sido gestionado de manera 
pésima por el equipo de gobierno”, asegurando 
que “Romeu y Balada han convertido esta obra 
en una verdadera farsa”. Tárrega, que dijo que las 
obras de la primera y segunda fase han tenido un 
sobrecoste del 60 por ciento,  desgranó una por 
una las actuaciones que, en su opinión, merecen 
una explicación. Así, citó la creación de barreras 
arquitectónicas donde antes no había, la creación 
de una escollera tan solo en el primer tramo de la 
obra, el mobiliario urbano, las farolas, de las que 
dijo que parecen “salidas de un desguace de grúas 
de la construcción”, los gruesos del pavimento, que 
aseguró que se han reducido en algunos tramos, 
las goteras del parquing subterráneo o el desnivel 
de la calle San Pascual, entre otras.
Tárrega también responsabilizó al responsable del 
proyecto, el arquitecto Vicent Guallart. “¿Dónde 
está el arquitecto del proyecto y su equipo de 
técnicos?”, se preguntó,  para continuar que “este 
señor se ha llevado cien millones de pesetas, que 
era lo que costaba diseñar esta chapuza que nos 
ha dejado aquí”, advirtiendo que “esto no quedará 
asi por lo que al PP respecta”.
El presidente de la agrupación local del PP de 

Vinaròs también consideró que los restauradores 
ubicados en dicho paseo “tienen derecho a 
reclamar judicialmente” por los daños y perjuicios 
causados por las obras, al tiempo que aseguró 
que la ciudad “ha perdido en estos cuatro años  el 
protagonismo gastronómico que se había ganado”. 

Libro de obras
Tárrega también lamentó que desde el equipo 
de gobierno no se haya facilitado al PP el libro 
de obras de la remodelación de la fachada 
marítima, con el que pretendían informarse sobre 
las modificaciones que ha sufrido el proyecto 
inicial, “cuya petición realizamos el pasado 30 de 
agosto”, e informó que el partido ha recibido una 
notificación del ayuntamiento “reconociendo 
mediante un certificado del secretario el derecho 
de la oposición a conseguir información a través 
del silencio administrativo, lo que quiere decir 
que el equipo de gobierno no piensa facilitar esta 
información y nos dan el amparo para reclamarla 
via judicial”. Una via judicial a la que los populares 
descartaron recurrir, aunque en este sentido, 
Tárrega se preguntó “qué pretende esconder el 
gobierno local a la ciudadanía” al no facilitarles 
dicha documentación.

El PP asegura que auditará las obras del paseo 
y exigirá responsabilidades si gana las elecciones

En la oficina de turismo  se ha procedido 
a instalar por parte de la Conselleria de 
Turisme y el Patronato de Turismo de 
Vinaròs. El objetivo es proporcionar a 
los visitantes de la oficina de turismo, 
información turística sobre la Comunidad 
Valenciana y Vinaròs. Dicha información 
estará en todo momento actualizada ya 
que está conectada en tiempo real con las 
webs turísticas de la Comunidad Valenciana 
y Vinaròs, lo cual permite su consulta 
hasta en 5 idiomas diferentes: valenciano, 
castellano, francés, alemán y inglés.
Otra de las utilidades es, en el caso de que 
la oficina presente una gran cantidad de 
usuarios, facilitar de manera rápida la infor-
mación que deseen, ya que ellos mismos 
pueden consultar cualquier información 
turística en la pantalla.
Estas pantallas se han instalado en las 
oficinas de turismo que tienen el distintivo 
de calidad turística.

Redacción
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El Hospital Comarcal de Vinaròs acogió el 
pasado jueves una jornada de formación del 
servicio de Ginecología y Obstetricia en el que 
participaron todos los ginecólogos y matronas 
del Departamento de Salud de Vinaròs junto 
con el departamento de Salud Pública y el 
Centro de Salud Sexual y Reproductiva.
Estas jornadas, que se realizan periódicamente 
y por los diferentes servicios médicos, tienen 
una doble finalidad, por una parte el reciclaje 
permanente del personal médico y sanitario y 
por otra parte mejorar la coordinación entre el 
personal del Departamento de Salud en aras 
de lograr la máxima calidad que ofrecer a las 

personas que son atendidas.
En ésta última jornada los temas tratados 
fueron:
Estrategia para la atención de la gestante, a cargo 
de la Dra. Pedrosa (Área de Salud Pública)
Plan de parto en el Hospital Comarcal de Vinaròs, a 
cargo de las matronas del propio Hospital.
Diabetes gestacional, a cargo de la ginecóloga Dra. 
Sánchez
Criterios de derivación a consulta de Alto riesgo de 
Obstetricia, a cargo de la ginecóloga Dra. Miralles.
Actualización de la anticoncepción hormonal, a 
cargo de la Dra. Torres, médico del Centro de 
Salud Sexual y Reproductiva de Vinaròs.

El servicio de Ginecología y Obstetricia realiza una 
jornada de formación

Las jornadas tienen como objetivo la mejora del servicio que se presta a los ciudadanos

El Hospital Comarcal de Vinaròs ha atendido desde 
el mes de enero del presente año un total de 522 
partos en los que han nacido 534 niños y niñas.
De los 522 partos 7 de ellos han sido partos 
múltiples, lo que representa un porcentaje que 
ronda el 1%.
De la misma forma cabe señalar que 387 partos 
fueron por vía vaginal (74,13%), mientras que 
135 fueron por cesárea (25,87%). Estos datos 
sitúan al Hospital de Vinaròs en la media tanto de 
España como del resto de hospitales de nuestra 
Comunidad.
De los datos extraídos de la actividad del Servicio 
de Tocoginecología del Hospital de Vinaròs se 
desprende que durante los primeros diez meses 
de este año, 326 partos se han realizado con 
anestesia epidural, lo que representa un 62%. No 
obstante debe señalarse que dicho procedimiento 
anestésico se oferta a todas las embarazadas que 
ingresan en el hospital. 
También cabe destacar que el número de partos 
realizados a mujeres con gestación menor de 
37 semanas ha sido de 31, cifra que representa 
solamente un 6% de los realizados en estos 
primeros meses del año.
Finalmente señalar que el número de recién 
nacidos con peso inferior a 2500 gramos ha sido de 
31, cifra que representa un 5,80%. 
De los 534 recién nacidos solamente 49 niños 
(9,17%) han precisado ser hospitalizados en el 
servicio de Neonatología del Hospital.

El número total de recién nacidos asciende a 534

El Hospital de Vinaròs atiende 
522 partos durante los diez 
primeros meses del año

El edil de Agricultura, Javier Ba-
lada, volvió a responder al edil 
del Bloc, Domènec Fontanet, 
que las inversiones desde el 
2007 en el apartado de arreglo 
de caminos rurales o en materia 
de agricultura  en general han 
sido de 2,1 millones de euros 
procedentes de fondos del 
ayuntamiento, la Taula del Se-
nia o del gobierno central.  “Los 
300.000 euros anaules que se 
pagan de rústica se reinvierten 

y se aumentan”, aseguró Balada, 
que presentó para demostrarlo 
un documento de la concejalía 
en la que se detallan todas las 
inversiones entre 2007 y 2010.
Así, entre bacheo, asfaltado, gas-
tos de personal y otras materias 
de la concejalía se invirtieron 
en 2007 la cantidad de 317.000 
euros, en 2008 546.000 euros, 
en 2009 un total de 903.000 y en 
2010 se lleva invertida la canti-
dad de 472.000 euros. 

El alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, 
ha mostrado  su “disgusto” tras la 
visita del conseller de Educación 
Alejandro Font de Mora a Traigue-
ra. “Las noticias que dio sobre las 
instalaciones educativas de Vinaròs 
fueron decepcionantes”, dijo el pri-
mer edil. 
 “Hace ya mucho tiempo que hemos 
cedido el solar de Les Capsades para 
el colegio Jaime I, hemos puesto a 
disposición también hace tiempo 
los terrenos adosados del colegio 
de la Asunción para su ampliación 
y hace unos meses hemos cedido 

los terrenos para ampliar el IES 
Vilaplana”, explicó Romeu. 
Para el alcalde, “es muy sorpresivo 
que un proyecto como era la simple 
ampliación de un aulario en el 
colegio de la Asunción que hace 
tres años que se presupuesta en las 
cuentas del Consell, ahora se diga 
que va a un concurso de tramitación 
anticipada”. El primer edil concluyó 
que “esto es un verdadero desastre y 
una noticia desesperante que llama a 
la rebeldía para que un servicio vital 
como es la educación no se quede 
tan solo en barracones”.

Romeu califica de “desesperante” la 
ausencia de inversión del Consell en 
las infraestructuras educativas

Balada: “La inversión en agricultura 
ha sido de más de 2,1 millones de 
euros en cuatro años”

X.Flores

Redacción
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Vuelve la tradición. Llega Santa 
Catalina. El próximo día 25 de no-
viembre, la concejalía de Educa-
ción del Ayuntamiento de Vinaròs, 
conjuntamente con la Associació 
de Pastissers harán revivir a niños y 
adultos las costumbres típicamente 
vinarocenses  en toda una jornada 
de actividades. Asi, a partir de las 16 
horas, en la carpa de la avenida del 
Atlántico, tendrá lugar un espectá-
culo teatral para público familiar a 
cargo de la compañía Insomni Tea-
tre. A las 17 horas está prevista la 
entrega de premios del concurso de 
loas organizado por el Grup de Pas-
tisseria Vinaròs, y un cuarto de hora 
más tarde, a las 17.15 horas tendrá 
lugar el concurso de comer los tra-
dicionales pastissets, realizados de 
una medida “mini” por los pasteleros 
para la ocasión. La fiesta finalizará 
con la proyección de cine, también 
típico de Santa Catalina, con la pelí-
cula Toy Story 3. 
Desde hace más de 30 años que los 
pasteleros de la localidad están dan-
do un impulso a esta fiesta, y esta es 

ya la treceava edición del concurso 
de loas que ellos mismos organizan 
entre los centros educativos de la lo-
calidad en tres categorías de cursos, 
además de la participación del co-
legio de educación especial, según 
destacó el presidente del gremio, 
Toni Juan, acompañado durante la 
presentación de los actos de la edi-
la de Educación Maria José Ferrer y 
el nuevo miembro de la asociación, 
Alberto Cerdá. El premio del concur-
so consiste en un lote de libros y un 
pastisset de Santa Catalina envuelto 
en el interior de una caja de zapatos, 
como se comía antaño.
La asociación pastelera, este año de 
seis miembros con la incorporación 
de la pastelería La Lionesa, elabora-
rá este año alrededor de 4.000 pas-
tissets o primes de Santa Catalina 
a base de clara de huevo, azúcar y 
cabello de ángel o fruta confitada 
como relleno. Todo un guiño a una 
tradición por la que se lucha por 
la administración local y el ámbito 
privado para mantenerla de genera-
ción en generación.

Santa Catalina llega con actos para 
todos el 25 de noviembre

Maria José Ferrer, con Toni Juan y Alberto Cerdá, muestran los pastissets de Santa Catalina
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Juan Bover
AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 10/1 1 al 16/1 1 www.meteovinaros.com

Pluja

Max. y media viento

Humitat

Temperatura

ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA

¿Es necesario dejar el vehiculo 
estacionado de esta forma 

señor/a conductor/a? 
Le pedimos un poco de civismo, 

por favor  

HOY POR MÍ... MAÑANA PUEDE QUE POR 
TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y SE VAN VIENDO YA 

FRUTOS SOLIDARIOS CONSEGUIDOS.
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

Una treintena de personas se 
concentraron a las 19 horas 
del pasado jueves y viernes en 
la plaza Parroquial de Vinaròs, 
frente al ayuntamiento, para 
apoyar al pueblo saharaui. En 
el encuentro participaron  or-
ganizaciones políticas, sociales 
y sindicales de la ciudad en re-
chazo de los sucesos aconte-
cidos en los últimos días en la 
ciudad de El Aaiún.

Solidaridad con el pueblo saharaui
X.Flores
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Júlia20 años 

Boda de Antonio y Núria

El 10 noviembre hicimos 20 años,
20 años de felicidad,
20 años de prosperidad,
y que duren muchísimos más

Ganadora del sorteo de una calabaza llena 
de chuches, celebrado el 31/10/10. Desde 
Video-Mania Vinaròs, felicidades, Júlia.

El pasado 10 de octubre se llevó a cabo la 
ceremonia religiosa entre Antonio y Núria en 
la Iglesia de Sant Jaume (Tivissa). Agradecen el 
apoyo de todos los participantes.

Rosa,Ana Belen, Sonia y Marina una 
noche sin niños ni maridos.Nos lo 
pasamos muy bien y nos reimos 
mucho.Chicas, ¿volvemos a repetir?

Montserrat Monterde Espinosa es la flamante ganadora del Crucero por 
el Mediterráneo para dos personas con todos los gastos incluidos que ha 
sorteado Perfumería Mercedes en el marco de la Campaña Primavera-Verano 
Punto Estrella de la cadena Covaldroper. En la fotografía, el gerente de 
perfumería, Narciso Torroella, le hace entrega del pasaje a la afortunada.

La Comparsa POCHE & FRIENDS, 
celebró una cena en un conocido 
restaurante de la localidad, en 
la cual se presentó el traje que 
lucirán sus comparseros en el 
próximo carnaval de Vinaròs, 
siendo acogido con muy buena 
nota por los allí presentes. 
Además como se puede ver en 
la foto, POCHE escoltado por 
sus Reinas, PILI CONTEL (2010) 
y BEGOÑA LÓPEZ (2011), las 
cuales se intercambiaron algunos 
regalos amén de su sucesión 
en el trono del  reinado de esta 
comparsa. 

Comparsa Poche & Friends
La Junta

Sorteo de un crucero

Cena de chicas

Cena de chicas



18

20  novembre  2010

SOCIETAT

Per molts anys...

Ens casem �

Dinar de 
germanor

Se hace 
camino 
al andar

La passada setmana del  8 al 12 de novembre  es 
va  celebrar el primer  el Curset Pre-Matrimonial 
d’aquest curs 2010 - 2011. 
Set parelles: Maite i Sebastián , Cristina i Joan 
,Vanessa i Carlos, Laura i Domingo , Ma Teresa i 
José Francisco , Noa i Jordi i Mercé i Bernardo van 
assistir durant  cinc dies al curset de preparació al 
matrimoni i acompanyats un monitor i el Mossén 
van reflexionar sobre diversos aspectes de la seua 
futura vida com a casats.
L'últim dia amb coc i cava inclosos , vam fer la 
valoració , i tots van coincidir que els havia ajudat 
a reflexionar i preparar-se millor per a el seu futur 
matrimoni. Felicitats a tots els 'novios'.

Església de Vinaròs

Moltes felicitats, Erika

La Cofradia del Crist dels Mariners, amb 
el president Agustín Gombau al front, va 
celebrar un dinar de germanor

El camino a Santiago 
fue muy satisfactorio 
para el grupo de 
amigas Maite,Jos
efa,Inma,Carmina
,Juani,María José, 
acompañadas de 
los Benditos Julio y 
Argimiro.
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El título es ciertamente sugerente y algunos 
pensarán que, tal vez, exagerado, pero no es así; 
me atrevería a decir que todavía me he quedado 
corta para intentar definir el musical que ofreció 
el grupo LOCURA el pasado fin de semana de 
Todos los Santos.
En  28 años que llevo en esta querida ciudad, creo 
que nunca he visto algo semejante y no peco 
de exagerada. ¿Cómo es posible que tengamos 
que tragarnos los bodrios que nos ofrece TV y 
no podamos promocionar más a estos artistazos 
locales? En ocasiones y siempre de broma, claro, 
he comentado con muchos de los componentes 
del grupo mi deseo de ser su "manager" para que 
no sólo fuésemos  los habitantes de Vinaròs y 
comarca, los que  pudiéramos disfrutar de ellos.
Tuve la gran suerte de poder contemplar el 
musical desde la primera fila del auditorio; no 

me perdí ni un detalle y pude ver desde cerca la 
profesionalidad y el saber hacer de estos jóvenes. 
Al terminar cada baile sentía una rabia contenida 
de pensar que quedaba uno menos; hubiese 
estado viéndolos toda la noche y  me hubiera 
resultado corto. 
No me pierdo ninguno de sus espectáculos  y me 
considero una gran fan de ellos, por eso disfruté 
tanto la noche del domingo, pero aquí no acaba 
todo: Como espectadora, quiero darles las gracias 
por el buen rato que me hicieron pasar (aunque 
como digo se me hizo cortísimo), pero como 
directora de la entidad que con tanto orgullo me 
honro dirigir, Cáritas Interparroquial de Vinaròs", 
¿cómo se lo voy a agradecer?. ¿Cómo voy a 
agradecer a estas personas que han sacrificado 
sus horas libres en ensayar, que han perdido horas 
de sueño, que han simultaneado los ensayos 

con sus trabajos habituales, que han invertido 
un buen dinerito en los preciosos trajes que 
lucen, en escenarios, etc., etc.? Son fantásticos, 
extraordinarios, geniales, magníficos, y más, y 
más, y más, pero ante todo son HUMANOS y 
BUENA GENTE, capaces de hacer un gran esfuerzo 
por una buena causa como es ayudar a los más 
necesitados... y con ésta van tres veces. 
En nombre de la junta directiva de Cáritas Vinaròs 
y en el mío propio: Gracias LOCURA, Gracias; 
siempre os estaremos agradecidos porque 
con  aportaciones como las vuestras,  podemos 
seguir atendiendo a tantas y tantas personas que 
carecen de lo más imprescindible y que tenemos 
tan cerca; sentíos muy satisfechos por lo que 
habéis hecho.
Un fortísimo abrazo y todo nuestro agradeci-
miento. Amparo (espectadora)

Espectáculo de espectáculos, maravilla de maravillas
Amparo Salvador Mínguez  (Directora Cáritas Vinaròs)

ASPAS-Castellón, Asociación de Padres y Amigos del Sordo de la Provincia de Castellón, 
con sede en Vinaròs, agradece al grupo de baile Locura, su colaboración, en beneficio 
del programa de habilitación logopédica para niños/as con Discapacidad Auditiva

La peña taurina pan y toros 
comunica a los socios que 
este año no habrá repartidor 
a domicilio de la  lotería 
de navidad, y que pueden 
pasar a recogerla  por el local 
social, de lunes a viernes, de 
18 a 20 horas, presentando 
el justificante de cargo 
bancario".
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Fecha: 28/11/2010
Celebraremos una santa 
misa a la 1 de mediodía
Posteriormente, a las 2, 
tendrá lugar la comida en 
los Salones Paladium

El arcipreste de Vinaròs, Emili Vinaixa, 
ha sido elegido uno de los nuevos seis 
canónigos de los doce que tendrán la 
misión de encargarse de la liturgia y del 
patrimonio de la catedral. 

La mort del sacerdot de Nules Miquel Romero als 80 
anys va ser rebuda a Vinaròs amb profund sentiment 
donat que va estar destinat a la parròquia Santa 
Magdalena d'aquesta ciutat durant 22 anys, deixant 
una empremta inesborrable per les nombroses 
iniciatives empreses i que en la seua majoria han 
quedat perpetuades en el temps.
Des de la pròpia parròquia, el seu actual rector Cristóbal 
Zurita organitzà un autobús per poder assistir al sepeli 
a la parròquia Arxiprestal de Nules. El de Vinaròs va ser 
per a Romero el seu destí més prolongat i fructífer, on 
va arribar el 1982 després del qual va poder ja gaudir de 
la jubilació, que es va produir l'any 2004. L'última visita 
a Vinaròs va ser l'abril de l'any passat, amb motiu de 
ser nomenat pregoner oficial de la Setmana Santa. Una 
llarga llista d’iniciatives religioses deixen un gran record 
de Romero i se segueixen celebrant com el Via Crucis 
del Port, la processó de les 7 paraules i la veneració de 
la figura del Crist dels Mariners, que va donar pas a la 
creació d'una confraria. També va ser home clau per a 
la creació de la confraria de Jesús Captiu. Les festes del 
Carme i les noces d'or de matrimonis també li deuen 
molt. A més de la seua tasca parroquial, va ser professor 
de religió de l'IES Leopoldo Querol i va col.laborar de 
manera habitual en el setmanari que edita l'Ajuntament 
i amb COPE Vinaròs. 
També va fomentar una romeria que es va estar 
fent durant diversos anys al santuari de Montserrat. 
L'església de la seua parròquia durant la seva etapa es 
va transformar, amb profundes reformes tant exteriors 
com interiors. Miquel Romero va ser ordenat sacerdot a 
Tortosa l'any 1953. Va voler celebrar l'any 2003 les seues 
noces de plata al sacerdoci a la mateixa població de 
Vinaròs. Per aquesta celebració, el Papa Joan Pau II li va 
enviar una Benedicció Apostòlica, mentre que els bisbes 
de Tortosa i Lleida, així com l'arquebisbe de Barcelona li 
van comunicar la seua enhorabona per l'aniversari.

Ha mort a la seua ciutat natal, Nules, 
Mossèn Miquel Romero. Va ser rector 
de la Parròquia de Santa Magdalena 
durant 22 anys (1982-2004). Aquí va 
celebrar els 50 anys de sacerdoci i 
aquí es va jubilar. Durant tota la seua 
estada a Vinaròs va ser col·laborador 
setmanal d’El Diariet. L’última vegada 
que va venir a la nostra ciutat va ser 
amb motiu de la Setmana Santa de 
2009, de la que va ser el pregoner.

Des d’El Diariet expressem el condol 
als seus familiars, companys en el 
sacerdoci i amics.

Vinaròs rep amb emoció la mort 
de Mossèn Miquel Romero Nuevo cargo para 

mosén Emili Vinaixa

Mossèn 
Miquel Romero Navarro

A LA MEMÒRIA DE

La festa de reobertura del Casal Jove, el passat 
dissabte, va ser tot un èxit, gràcies a la presència 
de nous usuaris que es van apropar per celebrar 
el començament de les noves activitats i cursos 
d’aquesta temporada 2010-2011. Vam comptar, 
de forma totalment altruista, amb la presència 
de FANATIC GRUP, un  jove equip revelació de 
dj’s format per Isaac Sevilleja (Isaac fx), Joan 
Blanchadell, Sergio Ojeda (Dj Monli) i Bryan Tech, 
que amb la seva música i amb l’ajuda dels esfectes 
de llums cedit per a l’ocasió, per la gran experiència 
de DISKOSINS (Jordi Arenós i Tino Chaler) van 
crear un ambient de festa i diversió que ens va fer 
moure el cos tota la tarde. Tots els assistents (un 
total de 80 aprox.) van ser fotografiats en passar 
per el “photocool”, sens dubte el protagonista de 
la vetllada.
D’aquesta manera queda la porta oberta a tot 
un paquet d’activitats i cursos com els que 
presentem a continuació (vos recordem que les 

inscripcions als mateixos es poden realitzar a tres 
punts de referència de Vinaròs com són: L’oficina 
d’Informació i Turisme, la Biblioteca Municipal i el 
Casal Jove): 
Futbol 5 mixt, Taller de cuina, Taller de dj’s, Ri-
soterapia, Xerrada sobre voluntariat i associa-
cionisme, Monogràfic d’habilitats socials, Ta-
ller de Aerosolgrafía aplicada, Taller de graffiti, 

Xerrada de prevenció en drogodependències, 
Curs d’introducció a la Llengua de Signes, Curs 
de monitor d’oci i temps lliure, Monogràfic de 
Saber parlar en públic, Tècniques d’iniciació a 
l’escalada, Sortida al “Saltapins” Morella, Con-
curs de paelles, Monogràfic d’educació sexual, 
Jornades esportives populars locals (petanca, 
birles, pesca…), entre altres.

Comencem amb ritme

Quintos 55, 
recordamos la 

Fiesta anual
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Los actos de conmemoración del centenario del nacimiento del poeta 
Miguel Hernández organizados conjuntamente con la Universitat Jaume 
I, el Ayuntamiento de Vinaròs y la Fundació Caixa Vinaròs se prolongarán 
hasta el próximo 4 de diciembre. La concejalía de  de Cultura inauguró 
el pasado jueves en la biblioteca municipal una exposición sobre este 
poeta cedida por el Ministerio de Cultura y por una fundación privada. La 
muestra consta de 13 paneles didácticos sobre la obra poética de Miguel 
Hernández. La edila de Cultura, Maria Dolores Miralles informó que 
durante este mes la mayor parte de los centros educativos de Vinaròs 
profundizarán en la figura de Hernández. 
Para el día 26 de noviembre está prevista la representación de un obra 
teatral y el día 27 un concierto de guitarra. 
Por otro lado, el presidente de la Fundació Caixa Vinaròs, Manuel 
Molinos, informó que desde el viernes 12 de noviembre puede 
visitarse en la Casa Membrillera la exposición sobre este autor que 
lleva por nombre “Espacios poéticos de Miguel Hernández”. Esta 
exposición consta de 14 paneles de gran dimensión que nos acercan a 
distintos momentos clave de la vida de Hernández. Desde la Fundación 
Caixa Vinaròs se ha invitado también a los centros educativos a visitar 
la exposición, que estará abierta hasta el día 12 de diciembre. Otras 
actividades programadas sobre el poeta, como una conferencia, se 
desarrollarán el día 3 de diciembre, y finalmente, el día 4 del mismo mes, 
tendrá lugar un recital poético a cargo de Núria Candela. 

Vinaròs homenajea al poeta 
Miguel Hernández

A partir del 20 de 
noviembre en la cafeteria 
Mandragora de Vinaròs 
las podremos ver  hasta 

el 20 de diciembre.

Las exposi-
ciones sobre 
el poeta 
están espe-
cialmente 
enfocadas a 
los centros 
educati-
vos, pero 
también al 
público en 
general
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El proyecto Tendiendo una mano és una actividad más que se desarrolla en 
la Asamblea Local de Vinaròs. Concretamente se trata de acompañamiento 
en gestiones y visitas médicas a aquellas personas que por sus características 
y circunstancias así lo requieran, como los colectivos en situación de 
aislamiento social, vulnerabilidad o exclusión y que por motivos de 
discapacidad o dependencia necesitan este tipo de apoyo.

Proyecto tendiendo una mano 
de Cruz Roja

Voluntarios que participan en el proyecto 
TENDIENDO UNA MANO de Cruz Roja de Vinaròs

La coral del CEIP “Assumpció” celebra durant aquest 
curs 2010/2011 el seu desé aniversari, dirigida des 
de la seua creació pel mestre de música del col.legi 
Ivan Gauxaxs. 
Per tal de celebrar aquesta efemèrides, es farà 
un recull de fotografies d´aquests darrers anys. A 
més, a final de curs hi haurà un concert i un dinar 
de germanor amb els cantaires que han passat 
per la coral. Qui haja estat a la coral i/o vulga 
participar en aquesta celebració, pot escriure a 
coralinfantilassumpcio@movistar.es 
Aquesta Coral va nàixer el curs 2000-2001, tot 
i que en aquelles dates les seues intencions 
musicals estaven molt lluny del que avui és i 
fa. “Érem un grup de xiquets i xiquetes   que 
cantàvem en les festes de l’escola i que omplíem 
de joia aquests actes” recorda el director. El curs 
següent, 2001-2002, es creà la vertadera coral 
que avui coneixem com Associació Cultural 
Coral Infantil L’Assumpció.   A tal efecte calgué 

constituir una junta directiva, crear uns estatuts 
i generar uns socis que pogueren fer que la 
coral fora econòmicament independent. Com 
també destaca Gauxaxs, s´han pogut comprar 
uniformes i han pogut anar a cantar a Càlig, 

Amposta, Benicarló, València, Vila-real, Castelló, 
Sant Rafel del Riu, Eivissa i per supost, Vinaròs. 
Pel que fa al repertori, la coral ha cantat peces 
que van des de la polifonia dels Reis Catòlics fins 
a la música de pel·lícula.

La coral del col.legi Assumpció compleix deu anys

Les iaies conten

Pilar Prats, mestra jubilada fa 
dos anys, va contar l’Aneguet 
lleig dins de la iniciativa Les iaies 
conten que desenvolupa l’àrea 
de Cultura de l’Ajuntament de 
Vinaròs. La sala d’actes de la 
Biblioteca registrava un ple 
absolut de públic infantil. 

X.Flores
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La Fundació Caixa Vinaròs destina des-
de esta semana su espacio de arte a las 
obras seleccionadas del segundo con-
curso   de acuarelas Gabriel Puig Roda 
que, organizado por “Amics de Vinaròs”, 
ha logrado una participación de 53 obras, 
destacando la notable presencia de una 
representación de la escuela mexicana 
de acuarela. También hay obras proce-
dentes de Argentina. El ganador de este 
reconocido certamen pictórico se dará a 
conocer este 26 de noviembre durante 
la Nit de la Cultura, cuando también se 
entregará el 4 premio internacional de 
narrativa “Ayguals de Izco”.
En la exposición de la Caixa se pueden 
ver 25 obras consideradas las mejores y 
de ellas, las 5 finalistas de las que se saldrá 
la ganadora. El secretario del jurado, 
Alfredo Gómez valoró la gran calidad de 
las obras concursantes. El miembro del 
jurado y artista José Córdoba destacó 
que la alta participación delata la crisis 
económica actual. 

Amplia representación mexicana en el certamen 
de acuarelas Gabriel Puig Roda

Emili Fonollosa

Sortir els caps de setmana ,deixant el descans 
laboral per a submergir-te dins la festa gegantera 
és un plaer que està a l’abast de totes i tots. 
Només cal apuntar-se. La Festa Gegantera és 
compartir una tradició que es troba present 
a tota la Mediterrània, inclús al Regne Unit ( 
Manchester és un exemple). 
La grandesa de la festa gegantera ésta també 
en els petits detalls, en les èpiques gestes que 
pot fer un jove, que encara no ha entrat en 
l’adolescència, Eric Van der Kleig, de Tarragona, 
que any rere any ,juntament amb la seva àvia i 
el servei de trens(Rodalies incloses), fa l’esforç 
d’anar amb els seus gegantons allà on pot 
arribar. Els gestos venen de part de les 34 colles 
que diumenge passat van anar a Tarraco a 
acompanyar-lo en la seva trobada. Res a canvi, 
res d’esmorzar, res de dinar, perquè res d’això 
fa falta. Res que demanar-li, perquè l’esforç i la 
il.lusió que posa Eric val la pena.

El arte como reflejo de la vida,  también tiene exceso de 
producción…  también le afecta  eso que  los economistas llaman 
“”crisis””.  Pero ¿qué es realmente la  crisis…? Yo no lo sé; lo que sí 
sé,  es lo que   siento ante ella,  y  es, la necesidad  de crecer  de 
otra  manera…  Los científicos dicen que hay mas dimensiones 
en esta misma realidad... Habrá que investigar  y descubrir cada 
uno, dentro y fuera de sí mismo, esas  dimensiones… Mientras 
tanto,  es bueno  verificar y desarrollar la capacidad  que tenemos 
cada uno de: sinceridad, honestidad, equidad, y eficiencia, para 
gestionar  nuestro crecimiento en estas o en otras dimensiones 
que aún no conocemos…
La forma en que cada uno descubra que puede crecer,  necesita  
tener claro el valor  de lo que hace y como se verifica: 
El  valor,  es la capacidad  humana  de hacer cosas y solucionar 
problemas.
El certificado de valor,  es la verificación de las cosas  que  
hacemos dándonos cuenta  que los problemas  técnicos de 
forma y función están solucionados.
En la producción  de acuarelas que tenemos en esta sala, el valor 
está en la emoción que han proyectado  los autores sobre sus  
obras mediante el lenguaje plástico y el procedimiento técnico 
utilizado.
El certificado de valor se realiza, al verificar  las sensaciones que 
nos produce   la  emoción  proyectada en el cuadro por el autor,  y 
ver que los  problemas de lenguaje plástico y de procedimiento 
técnico, se han resuelto correctamente.
Así se ha  hecho en este certamen internacional  de acuarela. 
Cinco han sido los finalistas; su valor está reconocido  con la 
máxima nota. El premio  solo es uno,  y una  de  estas obras, por  
poca diferencia  de votos es la galardonada. 
Este certamen está   inspirado en la obra de Puig Roda; artista 
local de otro tiempo. La intención  es  estimular  el crecimiento 
de los artistas locales de ahora. Los certámenes  ofrecen  la 
oportunidad de mostrar lo que hacemos y ver lo que hacen 
los demás. El premio  reconoce y certifica  la proyección del 
valor   representado en la obra.  El valor  lo actualiza  el autor  
en la nueva proyección y la correcta solución de los  nuevos 
problemas planteados en su siguiente obra.  
El ejercicio  personal de superación de nuestras capacidades en 
lo que hacemos  y la relación armónica  con nuestro entorno 
natural,  nos ofrece   la  posibilidad  de crecer  sino en otra 
dimensión, al menos  de otra manera…

  José Córdoba  Noviembre 2010 

COLLA DE NANOS I GEGANTS DE VINARÒS

Gestes i Gestos a Tarraco

 VALOR Y VERIFICACIÓN DEL VALOR
(NECESIDAD DE CRECER EN OTRA DIMENSIÓN)
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agenda 

cultural

agenda cultural
Dissabte 20 de novembre,
A les 10.30 hores CONTES I FAULES D’ANIMALS 
ENGINYOSOS a càrrec de Contes per al Nou 
Mil·leni (per a xiquets de 4 a 12 anys). Cal pre-
inscripció.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Biblioteca Pública Municipal
A les 20 hores CONCERT de la Societat Musical 
La Alianza.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de cultura i societat 
Musical La Alianza

Dijous 25 de novembre, 
A les 12 hores Inauguració de l’EXPOSICIÓ sobre 
“Estalvi energètic” que romandrà oberta fins al 
31 de desembre.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Regidoria d’Educació
A les 22 hores, MONÒLEG a càrrec de Ramón 
Tartas
Lloc: Pub Oscars
Organitza: Pub Oscars i Pub El Quijote i Regidoria 
de Cultura

Dijous 25 de NOVEMBRE, celebració de la 
festivitat de SANTA CATALINA a la carpa coberta 
de l’Avinguda de l’Atlàntic: (organitzat per la 

Regidoria d’Educació i Grup de Pastissers de 
Vinaròs)

- A les 16 hores, espectacle TEATRAL amb l’obra 
“DRUIDAS” per a públic familiar a càrrec de la 
companyia Insomni Teatre.
SiNOPSI: És un espectacle ple d'humor i sorpreses, 
nombres al·lucinants i un ritme fresc i vibrant. Na-
rra la història d'un *druida i el seu ajudant que re-
solen els seus problemes utilitzant els recursos de la 
naturalesa amb saviesa i respecte, obtenen els seus 
coneixements sobre màgia d'antics llibres i amb les 
seues extravagants pocions donen remei als més va-
riats problemes. En aquesta ocasió són sorpresos per 
la caiguda 
i n e x p l i c a -
ble d'un es-
tel, amb 
les seues 
p o c i o n s 
m à g i q u e s 
intentaran 
retornar-la 
al firma-
ment.

- A les 17 hores, LLIURAMENT dels premis del 
CONCURS DE LLOES organitzat pel Grup de 
Pastisseria de Vinaròs.

- A les 17.15 hores, CONCURS de menjar 
pastissets on podran participar tots els xiquets i 
xiquetes que vullguen.

- A les 18 hores, Projecció de la pel·lícula TOY 
STORY 3.
SINOPSI:  Mentre Andy es prepara per anar a la 
universitat, Buzz, Woody i la resta de les seves fidels 
joguines estan preocupats pel seu futur incert. Les 
joguines van a parar a una habitació plena de mo-
cosos que es moren 
per posar-los les 
seves enganxoses 
mans damunt a 
aquestes “noves” 
joguines. Malgrat 
les dificultats trac-
taran de mantenir-
se units, de manera 
que “cap joguina es 
quedi enrere”. Men-
trestant, Barbie co-
neix a Ken.

L’auditori municipal va acollir el 
passat dissabte el XXIII certamen 
concert de Santa Cecilia, on van 
participar el Cor Verge de l’Avella de 
Catí, la coral Verge Font de la Salut 
de Traiguera, el Cor da Capo de 
Benicarló i l’Orfeó Vinarossenc de 

Vinaròs. 
Dirigit per Pilar Yeves, l’Orfeó Vina-
rossenc va cantar “Mareta Mareta”, 
de Rafael Talens, “La caña dulce”, de 
Manuel Massotti, la conaco tradi-
cional valenciana “Tinc una barran-
queta” i “El carrilet”. 

L’Orfeó Vinarossenc, al XXIII Concert 
de Santa Cecilia

Redacció

Mª Pietat Gandia

El passat diumenge 14 de novem-
bre la coral Juvenil Sant Sebastià 
va participar en el 5è aplec de 
corals de les Terres de l'Ebre orga-
nitzat pel cor Iúbilo d'Alcanar. En 
aquest concert van actuar ademés 
de la coral vinarossenca i la co-
ral organitzadora,  la Coral Aquae 

d'Amposta i la coral de la Lira Am-
postina.
Cadascuna de les corals va inter-
pretar en solitari tres peces del 
seu repertori i per concloure l'acte 
es va cantar conjuntament “Tot 
baixant de la drecera”, “Varem lo 
llaüt” i el “Cant de la Senyera”.

La coral Juvenil Sant Sebastià, al 5è 
aplec de corals de les Terres de l'Ebre

JOVE ORQUESTRA
* Sinfonía en Sol Mayor    Tomaso Albinoni

Allegro
Adagio
Allegro

* Tema principal de la película “La Misión”  Ennio Morricone
 Oboe solista: Daniel Lozano

Dtor.: José Ramón Renovell Renovel
BANDA JUVENIL

Encuentros (P.D.)       
José Rafael Pascual Vilaplana

El señor de los anillos      
Howard Shore

   Arreglos para banda: Jordi Martí Valmaña
Dtro.: Emilio José Salamanca Safont

BANDA SINFÓNICA
** Carmen Gellida (P.D.)       
Oscar Senén 
 * Polifemo AV39 (Per a banda sinfónica)     

Andrés Valero Castell
Mtro. Dtor.: José Ramón Renovell Renovell

** Estrena absoluta
 * Interpretació per primera vegada per la nostra banda

SOCIETAT MUSICAL LA ALIANZA
Auditori Venceslao Aiguals d’Izco

Dissabte 20 de novembre de 2010, a les 19.00 hores
CONCERT DE SANTA CECILIA
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PESCA

Andrés Albiol Cap d'olla de pic 
de botella

Preparando la subasta en Lonja

Mar otoñal “reseco”
De nuevo otra semana poco fructífera para la mayoría de embarcaciones de las distintas 
modalidades de pesca. Los fuertes y constantes aires secos del noroeste impidieron la 
plena explotación de las pesquerías.
La pesca de arrastre aún llegó a operar a diario por fondos medios, con mediocres 
extracciones de pescados y mariscos. Las cotizaciones mayoritarias fueron; langostino 
sobre 35 €/Kg., lubina a 17, calamar de 10 a 10 (según calidad), pescadilla de 5 a 9, caracol 
a 10, peluda a 6, rape de 3 a 6, dorada de 2 a 9, galera de 2 a 4, caballa, burros, móllera y 
araña de 2 a 3, pulpo blanco a 2, jurel a 1 y morrallas de 1 a 3.
El cerco se ha visto muy afectado por los vientos de mistral. Dos de las cuatro traíñas que 
tenemos se fueron a Castellón. Aquí solo una el lunes pilló 20 cajas de boquerón a 30 €/
caja (12 Kg) y 50 de sardina de 6 a 35 (según tamaño).
El trasmallo faenó a medias. Unas barquitas calaron a la sepia a 9 €/Kg., mabre a 5 y palaí 
y tigre a 9. Otros atraparon lenguado a 19, rombo a 20 y raya a 4. De pagel llevaron poco 
de 3 a 10, sargo a 9 y raspallón a 1. El xarcier del gran fondo pescó algo de langosta a 40, 
bogavante a 25, gallineta a 16, pagre y dentón a 18, corva y mamona a 3.
La recolecta de pulpo roquero con cadufo se valoró de 4 a 6 €/Kg.

Ecos de mar
El From en su última campaña para la población infantil, de cara a la importancia 
que tiene consumir pescado para los pequeños, salió con el slogan recomendando 
”para una alimentación sana, 4 raciones por semana”. También en otras publicaciones 
recalca que los pescados poseen propiedades nutricionales que los convierten en 
alimentos fundamentales dentro de lo que se considera una alimentación equilibrada 
y cardiosaludable. Presentan “proteínas de gran valor nutricional y fáciles de digerir, 
vitaminas del grupo A, B (B1, B2, B3, B12), D y E. Éstas desarrollan funciones muy 
importantes en la vista (A), en el sistema inmunológico (A y E), en la mineralización en 
los huesos (D), en las estructuras de las membranas celulares, etc.”. Además son unos 
alimentos ricos en minerales como el calcio, el fósforo, el hierro o el yodo. También hay 
que destacar que se trata de alimentos ricos en ácidos grasos poliinsaturados omega-3, 
principalmente presentes en los pescados azules.

En castellà li criden cifio calderón, ballena de nariz o 
pico de botella i calderón boreal. En alemany ördlicher 
Entenwal. En francés hyperoodon boréal. I en anglés 
northern bottlenose whale. El seu nom científic és 
Hyperoodon ampullatus. 
Este gènere de cetaci de la família dels Zífidos i 
pertanyent al grup dels odontocetos per tindre 
dentició. Posseïx un cos llarg, robust de forma i bon 
perfil hidrodinàmic. 
Té dos solcs en forma de V en la regió de la gola. El 
seu principal característica és el front voltat amb un 
pronunciat “meló” i damunt està el espiracle que és un 
forat per on respira, que s'obri i tanca perquè entre i 
isca l'aire per mitjà d'una vàlvula, d'esta manera la boca 
no intervé per a la seua respiració. El morro és molt 
prominent i en l'extrem de la mandíbula inferior, només 
els mascles posseïxen dos dents i quan són jóvens 
quatre. 
L'aleta dorsal està molt retardada. Les pectorals són 
xicotetes. I la cabal és en horitzontal, que li fa d'òrgan 
propulsor. 
És de color gris fosc, marró tirant a negre. La zona ventral 
un poc blanquinosa. Els exemplars majors són més clars 
i jaspiats.
La seua talla màxima és quasi de 10 m. i un pes pròxim 
a les 8 tones.
Nada reposadament gaire estona en la superfície abans 
de submergir-se fins als 700 m. de profunditat en 
períodes d'1 hora. Els mascles adults van en solitari. Les 
femelles estan en grup junt amb els seus cries. Quan es 
traslladen a molta distància poden anar en bandades de 
1.000 exemplars.
El seu aparellament comença a la primavera. La 
gestació s'acosta a l'any. Darrere de parir com són 
mamífers la mare alleta a la cria amb llet molt rica en 
greixos. Després d'adults s'alimenten caçant calamars, 
cogombres de mar, gambes, peixos, etc. No tritura amb 
la boca l'aliment, perquè el seu estómac està dividisc en 
diverses seccions i ho dissol. 
Són animals curiosos. S'acosten als barcos a mirar. 
Poden romandre junt amb els seus ferits per a animar-
los o protegir-los.
La seua caça i pesca està prohibida. En el Mediterrani 
la seua entrada és rara. Antany es comercialitzaven les 
seues carns com a aliment, oli del greix, de les seues 
vísceres farina de peix i dels ossos pinsos i abonaments. 
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NATACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

ESPORTSESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Debacle del fútbol local 
la pasada jornada

Les categories Benjamina i Alevina van nadar el 
diumenge 14 de novembre la que va ser per a 
molts nadadors la seua primera competició oficial.  
Al veí poble de Benicarló, a més, va acudir el C.N. 
Vila-real.  La resta de clubs provincials, ho van fer el 
dissabte a la localitat d’Onda.    
El Club Natació Vinaròs - Cala Montero va comptar 
amb la participació de 46 nadadors que van 
disputar les següents probes:
200 Esquena Masculí 98:  En 1ª posició Joan Ferrer 
(millor temps de la província en 2:37.77), 2º Xavi 
Bordes (tercer millor temps provincial en 2:38.90), 
3er David León i 9é Marc Beltrán.  
200 Esquena F. 99:  En primer lloc Laia Albiol, 3ª 
María Compte i 4ª Llúcia Jaime.  
50 Lliures M. 01:  1er David Castañeda, 5é Antoni 
Nonn, 9é Josep Esteller, 10é Joan Esteller, 13é 
Agustín Esteller i 15é Alejandro Vidal.
50 Lliures F. 02:  1era. i millor temps provincial 
María Folch en un temps de 44.68, 2ª i segon millor 
temps de la província Irina Sebastià en 45.67, 7éna 
Angels Meseguer, 8éna Llum Serret, 11éna Joana 
Brittes, 12éna Claudia Matamoros, 13éna Paula 
Granda, 14éna Lucia Aguilar, 15éna Paloma Antoli i 
16éna Jessica Gonzalez. 
100 Lliures M. 00:  2ón Hugo Simó i segón millor 
de la provincia 1:22.97, 3ér Aaron Queralt va ser 
tercer millor de la provincia en 1:26.00, 6é Daniel 
Forner, 9é Ignacio Rodriguez i 13é Luis Nicolas 
Ospina.
100 Lliures F. 01:  3éra Alba Hernandez i 9éna 
Paula Jovani.
100 Lliures M. 99:  1er. Marti Segarra (en 1:14.13 
va ser el segon millor temps provincial), 2ón Oscar 
Ruiz en 1:17.90 va ser el tercer millor temps de la 
provincia, 6é David Milián, 8é Mikel Ocio, 9é Angel 
Lleixá, 10é Nacho Serret, 13é Roger Macip, 14é 

Jordi Gual, 15é Andrés Jimenez, 16é Pau Adell i 19é 
Sebastian Catalán.
100 Lliures F. 00:  8éna. Andrea Gual, 11éna Lara 
Sebastià.
100 Lliures M. 98:  1er Joan Ferrer en un temps 
de 1:07.10 va ser el mes ràpid de la provincia, 3ér 
David León en 1:09.58 va ser el tercer més ràpid 
de la provincia, 4th. Xavi Bordes, en 4á posició 
provincial i 9é Marc Beltrán.
100 Lliures F. 99:  1ª Laia Albiol, en 1:14.70 primera 
més rapida de la provincia, 3ª María Compte en 
1:16.19(tercera més rapida de la provincia) i 9éna 
Llúcia Jaime.
4x50 Esquena M. Benjamí:  El equip format per 
Hugo Simó, David Castañeda, L.N. Ospina i Oscar 
Ruiz va quedar en 3ª posició mentre que el equip 
format per Aaron Queral, Daniel Forner, Josep 
Esteller i Agustín Esteller van quedar en quarta 
posició.
4x50 Esquena F. Benjamí:  El equip format 
per Irina Sebastià, Paula Granda, Joana Brittes 
i Llum Serret van ser terceres, el equip format 
per Alba Hernandez, Paula Jovani, Lucia Aguilar 
i Paloma Antolí van quedar quartes i el equip 
format per María Folch, Angels Meseguer, 
Jessica Gonzalez i Claudia Matamoros van ser 
les cinquenes. 
4x100 Esquena M. Aleví:  El grup de David 
León, Mikel Ocio, Andrés Jimenez i Marc Beltrán 
quedaren segons, el equip format per Marti 
Segarra, Oscar Ruiz, Pau Adell i Roger Macip van 
quedar en tercera posició i el equip format per Xavi 
Bordes, David Milián, Jordi Gual i Alexandru Lucian 
van ser quarts.
4x100 Esquena F. Aleví: El equip format per Llucia 
Jaime, Laia Albiol, Andrea Gual i María Compte 
foren primeres. 

Siguen abiertas las inscripciones para niños y 
niñas nacidos entre el 01/01/99 al 31/12/05, y 
así lo demuestra el ritmo de inscripciones de 
estas últimas semanas, ya que ha habido más 
“movimiento” del esperado, con la continua 
inscripción de más alumnos.
En el Futur 09, se paga por meses, por lo que si te 
apuntas no tienes que pagar la temporada entera, 
pagas la correspondiente matricula y la cuota 
mensual de los meses que “utilizas”. Además te 
entregamos la ropa necesaria para disfrutar de 
los partidos y entrenos. Y no te damos “sorpresas”, 
cuando te apuntas conoces la cuota que vas a 
pagar, ya que el Futur 09 no te va a cobrar por 
otros conceptos (loterías, ropa deportiva,…).
¿Y COMO VAN LOS EQUIPOS?
Pese al gran aumento de alumnos y equipos, 
los niños se lo siguen pasando muy bien. Todos 
disfrutan de un gran ambiente de entreno, 
y juegan los partidos correspondientes de 
liga, tanto de la zona de Castellon como de 
Tarragona, excepto los Futuritos (nacidos en 2005 
y 2006), que no tienen edad para competir. Más 
información en www.escolafutur.es.
EL 12 DEL 12 DEL 10 A LAS 10, nos vamos a 
presentar. Seguiremos informando.

Una semana más el fútbol local ha vuelto 
a ir de mal en peor, por lo que respecta 
a los equipos del Vinaròs CF. El primer 
equipo cayó goleado en el San Fernando 
de Alcalá por un contundente 5-2 que 
no hizo justicia por el juego desarrollado 
por ambos equipos en el campo, ya 
que los langostineros merecieron un 
resultado más positivo. El equipo juvenil 
también cayó derrotado a manos del CF 
Alboraya por un apretado 1-2 en partido 
disputado en el Nou Estadi y por último 
los veteranos también perdieron los tres 
puntos ante el fuerte CF Ampsota por 2-3 
en su encuentro jugado en el Nou Estadi.
También hay que señalar que el fútbol 
sala sufrió otro revés al perder el equipo 
FS Llangosti Vinaròs por 4-3 en la cancha 
del FS Safor en encuentro de la 1ª División 
Nacional B.
En baloncesto solo podemos destacar la 
victoria del equipo senior femenino del 
CB Vinaròs al vencer al CB Puerto Sagunto 
por 64-48.
También el balonmano estuvo brillante 
con la victoria del CB Vinaròs por 18-25 en 
la cancha del P.Sagunto.

Alineación: Marc Sanz, German y Javi (porteros), 
Eddy (5), Carlos (3), Agustin (3), Marc Ferre, Marc 
Martorell (4), Nahuel (6), Jose Mari, Miguel Angel, 
Vlad, Curto y Alex (4).
Partido jugado el pasado domingo en la pista 
del Pto. Sagunto, con una buena victoria para 
nuestro equipo. El partido comenzó bien para 
los nuestros y rápidamente se fueron en el 
marcador con una diferencia de entre 5 ó 6 
goles, llegando al descanso con un 8 a 13 para 
los nuestros. La segunda parte fu mejor si cabe, 
manteniendo la diferencia sin problemas y 
llegando al final del partido con un 18 a 25, que 
nos permite situarnos en segunda posición de 
nuestro grupo y con muy buenas perspectivas 
de clasificarnos con buenos puntos.

Poco a poco va notándose el trabajo de Fiki 
en los éntrenos, aunque todavía nos falta para 
jugar como equipo y lograr victorias mucho 
mas cómodas, ya que tenemos equipo de sobra 
para ello, pero en fin, la temporada es larga y 
esperamos que al final logremos nuestro objetivo 
de ascender de categoría y con gente de casa.
Este sábado a las 17,45, presentación de todos 
los equipos de club, aficionado te esperamos 
para este bonito acto, posteriormente partido 
contra El Pilar de Valencia, vamos a ver si 
continuamos con nuestra racha y logramos una 
buena victoria que nos instale en los primeros 
puestos de la clasificación.
La semana pasado no jugaron los equipos de 
base, descansaron todos.

1ª jornada 
de la vi lliga 
autonòmica 
promeses 
2010/2011

FUTbol.  Escuela de Fútbol Futur 09 

Tras dos semanas sin dar a conocer noticias 
del Futur 09, os ponemos al día

De tu a tu

Senior masculino 
HANDbol.  Club Balonmano Vinaròs 18 25

ALSER PTO. SAGUNTO C.B. VINARòS
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El domingo 14, el Club Básquet Vinaròs Servol, 
presento a todo su plantel formado por sus 2 
equipos seniors, y la Escuela Agustín Baila formada 
por 70 jugadores, y que forman los 7 equipos de 
la base, también contamos con la presencia de 
algunos jugadores de los colegios, y como último 
presentamos al director técnico Ray Santana y sus 
monitores Edna, Chimo, Marc y Magí.
Presentó el evento el Sr. Chema Grau, el cual hizo 
gala de su gran hacer ante un pabellón lleno de 
familiares, amigos, exjugadores y simpatizantes, 
destacar la asistencia de la concejal de deportes Mª 
Jose Ferrer, al teniente alcalde Javier Balada, y a los 
concejales del Partido Popular Juan Bautista Juan y 
Mª del Mar Medina.
También queremos agradecer a todos los padres 
que han depositado toda su confianza en este 
nuevo Club, para que sus hijos sigan practicando, 
disfrutando y compitiendo de este gran como es 
el baloncesto.
Por último el Club agradece a todos los 
colaboradores, que aportaron sus regalos para la 
rifa, Pasteleria Pastis, Papeleria Els Diaris, Modas 
Yobel, Perfumeria Arrieta, Ciclos Fandos, Herbalife, 
Ruralcaixa, Peluqueria Amalia&Jose, Gimnasio 
Gentsana, Mercamascotas, Carrefour.

ESCOLES CONSELL D’ESPORTS

Gran fiesta, en la presentación de la plantilla
bÀSQUET.  Club Bàsquet Vinaròs Servol

T o D A S  T U S  F o T o S

l A  W E b  D E  l A  I M AG E N E S

BENJAMÍN  - WOK HUM

ALEVÍ A  - RURALCAIXA

INFANTIL A - RURALCAIXA

CADET - RURALCAIXA

INFANTIL FEMENÍ - RURALCAIXA

SENIOR FEMENÍ  - WOK HUM

ALEVÍ B  - RURALCAIXA

INFANTIL B - RURALCAIXA

SENIOR MASCULÍ 

Juan Francisco Falcó Gil
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FUTbol.  Primera Categoría Regional

Rafa Marcos

Algo falla

5

3 2

2

2 3

CF ALCALá

 C.T.TAULA  
ULLdECONA C

 C.T.T TORTOSA B

VINARòS CF

C.T.T VINARòS A  
ALBERTO INFORMATICA

 C.T.TAULA VINARòS B

CF Alcalá: Néstor, Fernando, Quique, Serafin, 
Iván (Ronchera), Eme, Javi (Quico), Felipe, 
Fabián, Agustín (Juanma) y Tayo (Héctor)

Vinaròs CF: Peinado, Pedro, Oscar, Alberto, 
Wifredo (69’ Alex), José Angel, Potrimba (62’ 
Folch), Marcos (75’ Nacho), Espinosa, Sergi y 

Agus.
Goles: 1-0 Eme, min.3, 2-0 Felipe min. 19, 

2-1 Potrimba, min.38, 3-1 Felipe, min.61, 3-2 
Marcos, min.68, 4-2 Tayo, min.72, 5-2 Ronchera, 

min.89
Árbitro: Vera Segarra. Tarjetas amarillas para el 

local Agustin y los visitantes Pedro y Óscar Seva

Se han encendido las alarmas, dos derrotas 
consecutivas nos han dejado sin liderato en vísperas 
del gran derby. Algo no funciona, jugadores y 
entrenador lo sabrán mejor que nosotros. Yo no 
puedo opinar mucho del partido de Alcalá ya que no 
lo vi,  pero como siempre durante el partido y después 
durante la semana voy recopilando información. 
Que si fue un mal día ( y ya van dos), que si el arbitro 
(en esta categoría y más fuera es normal) y que 
si campo pequeño no sirven de excusa. Esto es 
primera regional y ya se sabia lo que nos íbamos a 
encontrar. El problema y lo que me preocupa es que 
dos partidos en los que nos hemos puesto por atrás 
en el marcador no hemos sido capaces de puntuar. 
Esta claro que este equipo técnicamente es superior 
a los demás pero lo de jugar a fútbol solo es posible 
si te adelantas en el marcador y el contrario va a 
buscar el gol. Tenemos que adaptarnos a lo que es 
el partido y juego del rival. Al principio todo iba bien, 
con el paso de las jornadas los demás equipos nos 
van conociendo mejor y saben como contrarrestar 
nuestro juego. Nosotros tenemos que hacer lo mismo 
y luego imponer el nuestro. No es preocupante 
que no se marquen goles (especialmente el día del 
Benicàssim b) lo sería si no se creasen ocasiones. Lo 
que si es preocupante es que al inicio se encaje un 
gol y luego otro a balón parado. Esto es algo que ya 
nos pasaba la temporada pasada y que tantos puntos 
nos costaron. Un apunte que me dijeron del partido 
de Alcalà, es que el equipo físicamente no esta bien, 
que hay jugadores fundamentales que están en muy 
baja forma. Veremos como se comporta el equipo 
en los próximos partidos. Esto no ha hecho más que 
comenzar y si es cierto lo del bajón físico a estas 
alturas es para temblar y más recordando lo que pasó 
la temporada pasada. 
Esta semana nos visita el Benicarló que nos ha 
arrebatado el primer puesto. Vendrán creciditos y 
aparentemente a nosotros nos llega en muy mal 
momento, al contrario que ha ellos. Es hora de 
reaccionar, se pueden perder partidos y más que se 
perderán, pero no nos engañemos nuestro único 
objetivo es recuperar la categoría perdida y esto se 
hace en el campo y para eso hay que estar a tope y 
en buenas condiciones. 
Una cuestión que ahora se plantean los aficionados, 
es el porque de las bajas que se concedieron y que 
seguramente jugaran titulares contra nosotros este 
domingo. Que no se hubiesen tenido que dar pues 
ahora seguramente jugarían. Esto es otro tema, ya 
que el entrenador es el que hace las convocatorias 
y las alineaciones. Esta claro que se empezó la 
temporada con 22 fichas, esto significa que 6 no van a 
entrar en la convocatoria y los otros 5 se van a quedar 
en el banquillo, es decir solo la mitad de la plantilla 
puede ser titular en un partido. Claro el año pasado 
casi siempre jugaba todos y ahora es imposible. 
Que los que no juegan quieran buscarse la vida en 
otro sitio es normal aunque también demuestra 
una falta de respeto hacia el resto de jugadores que 
están jugando y entrenador, sobretodo cuando los 
resultados dan la razón, ahora sería otro cantar. Este 
domingo hay que ganar y convencer y decir ¡AQUÍ 
ESTOY YO!

No tuvo su día el conjunto lan-
gostinero y marchó a la deriva 
víctima de sus propios errores 
en un partido en el que incluso 
pudo haber sacado como míni-
mo un empate del difícil terreno 
de juego San Fernando de Alcalá.
Los jugadores que prepara Santi 
Forner no pudieron aguantar la 
presión de los locales y al final 
perdieron los papeles ante un 
rival que sin ser mejor se llevó los 
tres puntos en juego. 

Resultats:

Los langostineros no merecieron tanto correctivo

El C.T.T. Alberto Informatica va estar apunt de donar la sorpressa al remontar 
un 2-0 davant l’Ulldecona i decidint la partida de 2-2, i amb ventaja de 
2-1,Alberto Rabasa
fent una gran partida, no vam conseguir remontar!Vam saborejar la victoria!
El C.T.T Vinaròs B  va guanyar a un Tortosa B que va donar dificultats, però 
l’actuació de Paco Zaragozá i Constantin Dohan va garantir una victoria que 
dona la imbativilitat a l’equip de Vinaròs. Gran començament de lliga per 
aquest grup, format també per Guillem Lopez.
El C.T.T. Cilcles Fandos va aplaçar l’enfrontament davant El Monster de 
Tarragona i jugaran aquest Diumenge pel matí i a les16h l’altre enfrontament 
davant el Reus B.
Anim amb aquestos enfrontaments, ja que donaria una posicio molt bona als 
nostres benjamins, arribant a les primeres posicions.

Divendres 14 i divendres 21, els enfrontaments seran a Vinaròs 21h, al gimnas 
del col.legi San Sebastià de Vinaròs

C.T.T. MONSTER  TARRAGONA       
PARTIT APLAçAT

C.T.T CICLES FANdOS                
PARTIT APLAçAT

FUTbol.  

Ernesto



29

20  novembre  2010

ATlETISME.  C.Esportiu Aigües de Vinaròs
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ESPORTS

El pasado día 14 de noviembre el compañero Jordi 
organizó una espectacular partida de airsoft, con 
más de 20 participantes, y la aparición sorpresa de 
replicas “custom” de una ametralladora y un cañón, 
totalmente funcionales para el juego. 
El airsoft es un juego de simulación bélica en el que 
los participantes se eliminan disparando  bolitas de 
material biodegradable, mediante el uso de réplicas 
de armas. Normalmente se juega enfrentando dos 
bandos que van alternando cada partida unos 
objetivos (capturar una bandera, por ejemplo). La 
prioridad es la seguridad y pasárselo bien.
La asociación Dragones Negros Airsoft Vinaròs, 
recientemente constituida, pretende difundir la 
práctica de este deporte de forma legal y segura 
por toda nuestra zona. Si eres mayor de edad y 
te gusta soltar adrenalina, puedes mirar nuestros 
foros y presentarte en:
w w w.airsoftdragonesnegros.com

Partida de airsoft 
monumental

La temporada de camp a través ha començat 
a la Comunitat Valenciana i Vinaròs ha sigut la 
primera localitat encarregada de celebrar una 

prova d'esta especialitat. La Federació d'Atletisme 
de la Comunitat Valenciana va depositar un 
any més la seua confiança en el Club Esportiu 
Aigües de Vinaròs com a organitzador del primer 
cross de la temporada, en la 29 edició del Cross 
Ciutat de Vinaròs “Memorial Mario Miralles”, 
puntuable per al circuit autonòmic de cross que es 
va desenrotllar diumenge passat, des de les 10:00 
fins a les 13:30 hores i on van participar els millors 
atletes d'esta modalitat, a la recerca de bones 
marques.
En esta ocasió tant el CEV com la FACV han apostat per 
les noves tecnologies i per primera vegada en el cross 
s'ha realitzat el control tècnic de les proves amb “xip”.

Un bon nombre d'atletes van prendre les eixides 
de les distintes carreres per categories, finalitzant 
en total més de 200, dels quals van resultar 
vencedors absoluts de les proves femenina i 
masculina, Sandra Díaz Hernández, 0:14'33” i 
Amine Chaqui, 0:30'33” en les distàncies de 3500 
i 9000 metres respectivament, ambdós del Club 
Atletisme l'Alcudia.
La representacio del Club Esportiu Aigües de 
Vinaròs fou molt nombrosa, destacant els dos 
segons llocs en les categories juvenil femení, Sofia 
Limon Jacques, 17'01” i Carla Masip Gimeno, cadet 
femení, 8'47”, en les distàncies del 3500 i 2000 m. 
respectivament.

Comença la temporada atlètica a Vinaròs

SUB-23:  5º  ANDRES PASCUAL 
ELITE:    11º  ANTONIO MERLOS 
MASTER 30: 9º IGNACIO FANDOS GARRIGA 
MASTER 50:  1º IGNACIO FANDOS ARRAGUETE
MASTER 60 : 1º EMILIO FANDOS ARRAGUETE
INFANTILES:  14º DAVID PASCUAL
LIDER DE LA CHALLENGE FCCV EN MASTER 50: 
IGNACIO FANDOS ARRAGUETE
LIDER DE LA CHALLENGE FCCV MASTER 60: 
EMILIO FANDOS ARRAGUETE

Como cada domingo, desde que empezó la temporada de 
Ciclocross, tuvimos la representación de la Unión Ciclista en la 
prueba de Picassent. Este circuito ha sido el más complicado, 
de todos los recorridos hasta el momento. Pero a pesar de todo, 
la representación de la U.C.V supo quedar en unos merecidos 
lugares. Esta prueba destaco por las caídas, un terreno difícil y 
obstáculos, que en las anteriores no se habían dado. Fue una 
prueba difícil y muy interesante. Javier Ordoñez no termino la 
carrera por avería.

Clasificaciones de union ciclista 
vinaros en la prueba de picassent:

AIRSoFT.  Club Airsoft dragones Negros Vinaròs

CIClISME.  Unió Ciclista de  Vinaròs
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FUTbol.  Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

ESPORTS

El sábado pasado 6 de noviembre se ha celebrado el Oliva 
(Valencia) el Trofeo de Otoño de patinaje artístico en la 
modalidad de libre para los niveles  D, C, B, A, certificado de 
aptitud y 3ª categoría, territoriales en  su programa corto, 
categoría alevín, infantil-cadete, juvenil-junior.
El Club Patinaje Artístico Vinaròs ha participado en 
este evento  con un patinador y diecisiete patinadoras, 
consiguiendo pódium en todas las categorías que han 
participado, demostrando una vez más a todos los Clubs 
de Valencia, que Vinaròs, aunque sea el único Club de la 
provincia de Castellón tiene muy buen nivel de patinaje, y su 
patinadores/as están entre los/as mejores de la Comunidad 
Valenciana.

El Club de Pesca Deportiva “La Lubina” dio por finalizado el campeonato social del año 
2010 realizando el 12º concurso en el dique de levante y escollera desde las 07:00 a las 
13:00 horas el pasado día 07 de Noviembre, en la modalidad de individual. Con una 
excelente mañana, climatológicamente hablando, y una mala mañana en respecto a 
las capturas. Con una muy buena participación, ya que se noto que este era el ultimo 
concurso de la temporada y aun no estaba decidido el ganador. A la hora prevista se dio 
por terminado el concurso y la jornada de pesca, los ganadoras fueron los siguientes:
1ª -  Alex Boix
2ª -  Cesar Boix 
3ª -  Jose Marmaña
Pieza mayor peso: Alex Boix  (esparrall de 350 grms.)
Dar la enhorabuena a los ganadores y felicitar al ganador del campeonato Anastasio 
Sanchez. Agradecer la participación a todos los concursantes.
Emplazar a todos los socios para la comida de hermandad que organiza el club para 
despedir la temporada y entregar los trofeos a los ganadores del campeonato social 
2.010. También queremos informar a todos que el día de la comida de hermandad se 
pasa del día 28 de Noviembre al día 05 de Diciembre. Para las reservas póngase en 
contacto con el teléfono 605 436 20 o en la sede del club.

La Escuela Futbol base Vinaròs c.f. esta 
semana quiere destacar a los Mini 
Benjamines que están entrenando 
todos los miércoles y viernes de 17:30 
horas a 19:00 horas en la ciudad 
deportiva, también hay que destacar 
el trabajo de los Monitores, Joan, Juan 
Pablo y Felipe, ya que hay que tener en 
cuenta que estamos trabajando con 
niños de 4 y 5 años. Nos enorgullece 
ver como disfrutan los niños, como 
aprenden a trabajar en grupo que 
no es nada fácil, verles pegarse unas 
carreras con el balón que  a veces el 
balón es más grande que las propias 
piernas, pero vale la pena verles gozar. 

Que sigan disfrutando y aprendiendo. 
Mucha gente pensara si nosotros 
hubiéramos tenido estas facilidades 
para jugar al futbol, pues sí, pero 
hay que tener en cuenta que todo 
evoluciona y a cada uno nos toca vivir 
unas épocas de la vida. 
El pasado fin de semana se disputaron 
11 partidos, los resultados fueron los 
siguientes.
Tots els xiquets interessats en jugar 
en l’escola futbol base Vinaròs CF 
poden trucar als telèfons 639 454 222  
o 615087912, també poden trobar 
l’informa cio a la web del club, www.
futbolbasevinaroscf.com

CADETE "A" - CD CASTELLON "A" 0-1
INFANTIL "A" - CD CASTELLON "A" 0-9

INFANTIL "B" - CF BORRIOL 2-3
BURRIANA FB "A" - ALEVIN "A" 4-2

BURRIANA FB "A" - BENJAMIN "A" 2-4
ALEVIN "B" - UD SAN MATEO 2-4

BENJAMIN "B" - UD SAN MATEO 5-4
ALEVIN "C" - ACD PEÑISCOLA "B" 3-4

BENJAMIN "C" - ACD PEÑISCOLA "B" 6-1
ORPESA CF "A" - PREBENJAMIN "A" 1-4

CF AMPOSTA BLANC- PREBENJAMIN C PUNTS 
4-12

PATINATGE ARTíSTIC.  
PATINATGE ARTíSTIC.  

Club Patinaje Artístico Vinaròs
Club Patinaje Artístico Vinaròs

12º Concurso pesca del C.P.d.  La Lubina

Trofeo de otoño
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FUTbol SAlA.  Vinaròs F.S.

ESPORTS

Partido difícil para los 
vinarocenses. El parti-
do empezó con mucho 
ritmo por parte de los 
dos equipos y se lle-
gó al tramo final do-
minando 2-3, aunque 
dos fallos costaron la 
derrota.

Nueva victoria de los cadetes, tras un partido en el cual se 
demostró la efectividad arriba y en el que demostraron su 
completa superioridad.
Tras este gran partido, los de Antonio, siguen segundos 
empatados a puntos con el Playas.

Cinco inicial: Boris 
(P), Gabi (6), Genís 

(9), Jaime (10), 
Ángel (13).

Goles: Gabi, Edu, 
Ferran, Genís (2), 

Jaime (2), Raúl (2).
Foto: Eladio 

Bellés.

Por el bergantín F.S. 
jugaron. Jordi,Eduardo,V
aleria,Sofia,Marti,Arman,
Alejandro,Uriel,Petru,Vic
ente, A. Maria y Andreu.
Los goles los marcaron. 

Arman y Alejandro 2  
Valeria, Marti, Uriel, Petru 

y Andreu  1

Por el Vinaròs jugaron:  
Arnau, polo, Yassin, 

Hamed, Vicente, Tatan, 
David y Pablo.

Los goles los marcaron: 
Polo  2 y Yasin  1

Cinco inicial: Pau (P), Alex (5), 
Pau (7), Nico (9), Carlos (10).
Goles: Francesc, Carlos, Pau, 

Nico (2)
Foto: Eladio Bellés.

9
9

4

5

2
1

3

3

Cd VINARòS FS

BERGANTÍN  
VINARÓS F.S.

PLAYAS dE 
CASTELLON

Cd VINARòS FS

FS BURRIANA

L’ALCORA F.S.

VINAROS F.S. 

FS BURRIANA

Cuarto partido de los infantiles, que 
siguen en lo más alto de la tabla. A los 
pocos minutos, Pau adelantó a los lo-
cales tras una jugada ensayada. Acto 
seguido, a los 5 minutos de juego, el 
Burriana empataba tras un fuerte chut 
a portería. Nico puso el 2-1 tras un po-
tente disparo de fuera del área. Antes 
de finalizar la primera parte, el Burria-

na empató el partido. En la segunda 
parte, Nico ponía el 3-2 tras una juga-
da individual. Seguidamente, Carlos 
daba más ventaja para el Vinaròs po-
niendo el 4-2. A falta de 10 minutos, 
el Burriana recortó distancias, pero a 
los pocos minutos, Francesc firmó el 
definitivo 5-3, tras una volea de fuera 
del área colocada al palo. 

Primera victoia del alevin

Liga Provincial juvenil

Magnifico partido el 
que realizaron los mas 
pequeños del Vinaròs 
F.S, que tienen este fin 
de semana un partido 
complicado contra el 
Segorbe en su pista.
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Oficina  del Censo  Electoral 
- Delegación Provincial de 

Castelló informa:

La Regidoria d’Indústria i Comerç informa:

Casal Jove informa:

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes
 informa:

La Regidoria d’Indústria i Comerç informa:

Cicle de xarrades : Parlem de salut
Dimarts 30 de novembre, 10 h :”Osteoporosis”
A càrrec de Liliana Petrse , Metge del Centre de Salut Pública de Benicarló.
Lloc: Sala d’actes de la biblioteca municipal.

Dilluns 13 de desembre , 18 h :

“Prevenció del càncer de mama”
A càrrec de Maite Pedrosa. Metge del Centre de Salut Pública de Benicarló.
Lloc: Sala d’actes de la biblioteca municipal.

Formació de Persones Adultes - Sabent més, fem salut!

DIES DESCRIPCIÓ HORARI LLOC

Dissabte 20 de 
novembre

Fase classificadora “I 
Campionat de Futbol 5 Mixt 
Casal Jove”.

10.00 – 13.00 Carpa d’estiu

Dissabte 20 de 
novembre Memory fotogràfic 17.00 – 21.00 Casal Jove (Camí 

Carreró 51)

Diumenge 21 
de novembre

Taller: “Cuina vinarosenca, 
l’arròs com a ingredient. Visita 
a una cuina local”.

10.00 – 13.00 Casal Jove (Camí 
Carreró 51)

Dissabte 27 de 
novembre

Fase y/o Final “I Campionat de 
Futbol 5 Mixt Casal Jove”. 10.00 – 13.00 Carpa d’estiu

Dissabte 27 de 
novembre Taller de DJ’s 17.00 – 21.00 Pendent de 

Confirmar

Diumenge 28 
de Novembre

Taller: “Cuina vinarosenca, 
l’arròs com a ingredient. Fem 
el nostre arròs”.

17.00 – 21.00 Casal Jove (Antita 
Biblioteca)

INICI D’ ACTIVITATS/CURSOS

	 US RECORDEM QUE EL CASAL JOVE ESTÀ DIRIGIT A JOVES DE 12 A 35 ANYS.
	 LES INSCRIPCIONS ES PODRAN REALIZAR AL CASAL JOVE (divendres, 

dissabte i diumenge de 17.00 a 21.00h), A L’OFICINA D’INFORMACIÓ I 
TURISME I A LA BIBLIOTECA MUNICIPAL.

S'han aprovat  les bases per les 
quals s’ha de regir la concessió de 
subvencions a Entitats Privades per 
a la realització d’actuacions de pro-
moció del comerç local.
Les actuacions subvencionables 
hauran de tindre per objecte la rea-
lització de campanyes genèriques 
de publicitat que tinguen com a 
objectiu la promoció i/o animació 
comercial tant des d'un punt de vis-
ta zonal com sectorial.
Podran beneficiar-se d'aquestes 
ajudes les associacions empresa-
rials comercials, inscrites en el Re-

gistre Municipal d'Associacions o 
que hagen sol·licitat la seua inscrip-
ció amb la documentació completa 
necessària, abans de la data de fina-
lització del termini de presentació 
d'instàncies, que tinguen la seu so-
cial al municipi de Vinaròs, que no 
tinguen ànim de lucre i compten 
amb l'habilitació legal necessària. 
El termini per a presentar les 
sol·licituds d’aquestes subvencions 
és de 10 dies naturals comptadors 
del dia següent al de la publicació 
de les bases a l’esmentat Butlletí ofi-
cial de la Povíncia. 

Per Decret d’alcaldia de data 27 de novembre 
de 2009 s’han aprovat les bases específiques i 
convocatòria que han de regir la selecció i provisió 
com a funcionari de carrera d’un tècnic mitjà de 
NOVES TECNOLOGIES, vacant en la Plantilla de 
personal funcionari de l’Ajuntament de Vinaròs, 
enquadrat en l’escala d’Administració Especial, 
subescala tècnica, classe tècnics mitjans, grup A, 
subgrup A2, pel sistema d’oposició lliure. 
Al BOE núm. 276 de data 15 de novembre de 2010 
s’ha publicat l’extracte de la convocatòria per a la 
provisió de la plaça.
Atès que les bases de selecció estableixen que el 
termini de presentació de sol·licituds serà de 20 
dies naturals a comptar del següent a la publicació 
al BOE, s’informa que el termini de presentació 
d’instàncies per a l’esmentat procés selectiu serà 
del 16 de novembre de 2010 al 7 de desembre 
de 2010 (atès que els últims dia del termini són 
festius).

La Regidoria de Comerç de l’Ajuntament de 
Vinaròs està preparant la celebració d’un 
Mercat de Nadal amb productes de la terra, 
en què es promociona l’extensa i variada 
oferta comercial de Vinaròs i els productes 
típics d’estes dates.
En l’espai on estarà ubicat el Mercat de Nadal 
es realitzaran activitats complementàries 
relacionades amb la temàtica del mercat, 
com l’elaboració de torrons, centres de 
taula i objectes decoratius i manualitats 
nadalenques per a xiquets.
La participació és totalment gratuïta i 
cadascun dels comerciants disposarà d’una 
carpa de 3x3, una taula, una cadira i connexió 
a la xarxa elèctrica. 
La realització del Mercat està prevista per al 
diumenge 19 de desembre, amb una duració 

d’un dia en horari de matí i tarda.
Pensem que aquesta pot ser una bona 
oportunitat per a donar a conéixer el seu 
comerç i els productes que ofereix, a més 
de facilitar que els consumidors realitzen 
les seues compres a la nostra ciutat en un 
ambient típicament nadalenc.
Si està interessat a participar en el Mercat 
de Nadal o vol ampliar la informació pot 
adreçar-se al següent departament de 
l’Ajuntament:

Agència per al Foment de la Innovació 
Comercial (AFIC)
Tercer pis de l’Ajuntament
Tel. 964407700 (ext. 159)
Si hi vol participar ho haurà de comunicar 
abans del dia 23 de novembre

Castelló de la Plana, 4 de Noviembre de 2010 

La Resolución de 7 de septiembre de 2010, de la 
oficina del Censo Electoral por la que se establecen 
los procedimientos y se aprueba el modelo de 
solicitud para la inscripción en el censo electoral 
para las elecciones municipales de los ciudadanos 
nacionales de países de la Unión Europea, en 
disposición Tercera establece que :
1.	 todos los ciudadanos de la Unión 
Europea residentes en España pueden manifestar 
su voluntad de votar en España en las elecciones 
municipales en cualquier momento, en los 
ayuntamientos correspondientes a su residencia 
2.	 Se aprueba el modelo de declaración formal 
de ejercer el derecho de sufragio en España en las 
Elecciones Municipales para la solicitud de inscripción 
a presentar en los ayuntamientos que se incluye en el 
Anexo a esta Resolución.
3.	 El modelo de solicitud será proporcionado 
por las delegaciones Provinciales de la Oficina 
del Censo Electoral a todos los ayuntamientos en 
un fichero, para que éstos hagan solamente las 
impresiones que necesiten.

Jose Vicente Espí Macías 
Delegado Provincial 

CONVOCATÒRIA 
TÈCNIC MITJÀ DE NOVES TECNOLOGIES

L’Ajuntament informa:
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Associació d’Alumnes i Consell Municipal d’FPA

L’Ajuntament informa:EPA

INICI DE CURSOS
Dissabte

27 de novembre

Av. Colom, s/n (antiga escola St. Sebastià) 
Tel. 964 40 74 93

Festa de 

Santa Caterina 
a l’ermita

I la setmana que ve…

A partir de les 11h, tens 3 propostes:

Camina i fes salut: ruta pels voltants de l’ermita, 
acompanyats per la gent de l’aula de natura. Durada 
aproximada, 1 h.
Usos de  les plantes de l’entorn. A càrrec de Salvador 
Cardero, coautor dels llibres “Les plantes del Port”, i 
membre del Grup de Recerca de les Terres de l’Ebre. 

Fes una partida- Joc lliure d’escacs, dames.... amb la 
col·laboració del Club d’escacs Ruy López de Vinaròs.
Tria la teua!

Després torrada.
Inscriu-te abans del 19 de novembre. Horari : Dilluns i 
dimecres 11.30 – 13.30h.

INICI CURS HORARI LLOC

Dimarts, 23 de 
novembre Tall i confecció- Grup A de 19 a 21 h Centre d'FPA

Dimecres, dia 24 
de novembre

Castellà per a 
estrangers- Nivell 2 de 18,30 a 20 h CEIP La 

Misericòrdia

Bonsai de 20 a 22h
Local de 

l'Associació de 
bonsai

CURSOS DELS QUALS ENCARA HI HA PLACES DISPONIBLES
VALENCIÀ I CASTELLÀ PER A ESTRANGERS

INFORMÀTICA

ALTRES

CURS HORARI I LLOC

Valencià per a estrangers Dilluns i dimecres de 18,30 a 20 h, al CEIP 
Misericòrdia

Castellano para extranjeros - 
Alfabetización

Lunes y miércoles de 17,30 a 19,30 h. Centro 
de FPA

Valencià superior- A Dimecres i divendres de 9,15 a 10,45 h

Valencià superior- B Dilluns i dimecres de 19,15 a 20,45 h

INICI CURS HORARI I LLOC

11 de gener Excel (40 h de durada)

Dimarts i dijous de 20 
a 22 h, a l'aula del local 

de les Ames de Casa 
(C. Almeria)

23 de novembre Tall i confecció Dimarts de 19 a 21 h. Centre 
d'FPA

29 de novembre Tai-txí Diluns i dijous 9,15 - 10,15h . 
Poliesportiu

24 de novembre Bonsai (50 h de durada)

Dimecres de 20 a 22 h, a 
l'aula de l'Associació de 
Bonsai del Local de les 

Ames de Casa (C. Almeria)

Barcelona
Dissabte 18 de desembre
	Visita a la Sagrada Família
	Dinar al poble Espanyol
	Passeig pel Mercat de Sta Llúcia
	 Teatre: El método Gronholm

Inscripcions a partir del dilluns 22 de novembre fins completar 
l’autobús. 
Horari : Dilluns i dimecres 11.30 – 13.30h.

Barcelona nadalenca!

Viatge a       

Av. Colom, s/n  (Antiga Escola S. Sebastià) 

Tel. 964 40 74 93
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ESQUELES

ESQUELES

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

PUBLICITAT

La teva família et recordarà sempre amb 
estima. Et durem sempre al cor.

Vinaròs, novembre 2010

Pregueu per l’ànima de 

Francisco Simó Sanz
Va faltar a Castelló el dia 14 de noviembre de 

2010, a l’edat de 68 anys, havent rebut els sants 
sagraments i la benedicció apostòlica.

D.E.P.
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

20 novembre TORREGROSA av. Llibertat, 9
21 novembre MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
22 novembre FERRER pl. Sant Antoni, 39
23 novembre ROCA c. Sant Francesc, 6
24 novembre GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
25 novembre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
26 novembre SANZ c. Pont, 83
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